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O ™‡ÏÏÔÁÔ˜ «¤ÎÔ„Â»
ÙËÓ ÚˆÙÔ¯ÚÔÓÈ¿ÙÈÎË ›Ù·
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æ‹ÊÔ ÂÌÈÛÙÔÛ‡ÓË˜ ÛÙË ¢ÈÔ›ÎËÛË
¤‰ˆÛÂ Ë °ÂÓÈÎ‹ ™˘Ó¤ÏÂ˘ÛË

™ÙË µÔ˘Ï‹ ÁÈ· ÙÔ ·ÛÊ·ÏÈÛÙÈÎfi Ô ÚfiÂ‰ÚÔ˜ °ÈÒÚÁÔ˜ ¶ÂfiÓË˜

EK§O°E™ ME KA§¶E™ A¶OºA™I™AN OI ™YNA¢E§ºOI

∂ÈÎÚfiÙËÛË ÙˆÓ ÂÚ·ÁÌ¤ÓˆÓ ÙË˜ ¢ÈÔ›-
ÎËÛË˜ Î·È Ë¯ËÚfi Ì‹Ó˘Ì· Â·ÓÂÎÏÔÁ‹˜

ÙÔ˘ ∂ÓˆÙÈÎÔ‡ æËÊÔ‰ÂÏÙ›Ô˘ (ÏÂÈÔ„ËÊ›·
ÛÙÔ ¢.™.) ÛÙÈ˜ ÂÂÚ¯fiÌÂÓÂ˜ ÂÎÏÔÁ¤˜, ‹Ù·Ó
Ù· ‚·ÛÈÎ¿ Û˘ÌÂÚ¿ÛÌ·Ù· Ô˘ ÚÔ¤Î˘„·Ó
·fi ÙË °ÂÓÈÎ‹ ∂ÎÏÔÁÔ·ÔÏÔÁÈÛÙÈÎ‹ ™˘Ó¤-
ÏÂ˘ÛË, Ë ÔÔ›· ‰ÈÂÍ‹¯ıË ÛÙÈ˜ 20 ºÂ‚ÚÔ˘-
·Ú›Ô˘ 2020. 

∏ ¿ÚÚËÎÙË Û¯¤ÛË ÂÌÈÛÙÔÛ‡ÓË˜ Ô˘
¤¯ÂÈ ‰ËÌÈÔ˘ÚÁËıÂ› ·Ó¿ÌÂÛ· ÛÙË ¢ÈÔ›ÎËÛË
Î·È ÛÙ· Ì¤ÏË ÙÔ˘ ™˘ÏÏfiÁÔ˘, ·Ú·Ì¤ÓÂÈ
·ÎÏfiÓËÙË Î·È ÈÔ ÈÛ¯˘Ú‹ ·fi ÔÙ¤, Î¿ÙÈ
Ô˘ ÂÈ‚Â‚·ÈÒıËÎÂ ÂÚ›ÙÚ·Ó· ÛÙË °ÂÓÈÎ‹
™˘Ó¤ÏÂ˘ÛË. O ¢ÈÔÈÎËÙÈÎfi˜ Î·È OÈÎÔÓÔÌÈÎfi˜
·ÔÏÔÁÈÛÌfi˜ ÙÔ˘ 2019, Î·ıÒ˜ Î·È Ô ÚÔ-
¸ÔÏÔÁÈÛÌfi˜ ÙÔ˘ 2020, „ËÊ›ÛÙËÎ·Ó ÌÂ Û˘-
ÓÙÚÈÙÈÎ‹ ÏÂÈÔ„ËÊ›·, ÁÂÁÔÓfi˜ Ô˘ Î·Ù·-
‰ÂÈÎÓ‡ÂÈ ÌÂ ÂÌÊ·ÙÈÎfi ÙÚfiÔ ÙËÓ ·Ô‰Ô¯‹
ÙÔ˘ ¤ÚÁÔ˘ ÙË˜ ¢ÈÔ›ÎËÛË˜ ÂÎ Ì¤ÚÔ˘˜ ÙˆÓ
Û˘Ó·‰¤ÏÊˆÓ.

∂ÈÚfiÛıÂÙ·, ÛÙË °ÂÓÈÎ‹ ™˘Ó¤ÏÂ˘ÛË, ÔÈ
Û˘Ó¿‰ÂÏÊÔÈ „‹ÊÈÛ·Ó ˘¤Ú ÙË˜ ÚfiÙ·ÛË˜
Ô˘ Î·Ù¤ıÂÛÂ ÙÔ ÚÔÂ‰ÚÂ›Ô, ÁÈ· ‰ÈÂÍ·Áˆ-
Á‹ ÂÎÏÔÁÒÓ (30-31 ª·ÚÙ›Ô˘) ÌÂ Î¿ÏÂ˜, ÔÈ
ÔÔ›Â˜ ı· «ÙÔÔıÂÙËıÔ‡Ó» ÛÙËÓ ∞ı‹Ó· Î·È
ÛÙÈ˜ ¶ÂÚÈÊÂÚÂÈ·Î¤˜ ∂ÈÙÚÔ¤˜ ÙÔ˘ ™˘Ï-
ÏfiÁÔ˘.  

™˘Ó¿‰ÂÏÊÔÈ – ™˘Ó·‰¤ÏÊÈÛÛÂ˜,
∫·Ù¿ ÙËÓ ‰È¿ÚÎÂÈ· ÙË˜ °ÂÓÈÎ‹˜ ™˘Ó¤-

ÏÂ˘ÛË˜ Î·Ù·Ù¤ıËÎ·Ó ·fi„ÂÈ˜ Î·È ı¤ÛÂÈ˜,
·Ó·ÊÔÚÈÎ¿ ÌÂ ÙÔÓ ÙÚfiÔ ‰ÈÂÍ·ÁˆÁ‹˜ ÙˆÓ
ÂÎÏÔÁÒÓ. ∞˘Ùfi Ô˘ ÚÔ¤¯ÂÈ ÁÈ· ÙËÓ ¢ÈÔ›-
ÎËÛË Î·È ÙÂÏÈÎÒ˜ ·Û¿ÛÙËÎÂ Ë ÏÂÈÔ„Ë-
Ê›· ÙˆÓ Û˘Ó·‰¤ÏÊˆÓ, Â›Ó·È Ó· ‰ÈÂÍ¿ÁÔ˘ÌÂ
ÂÎÏÔÁ¤˜ ÌÂ ÓfiÌÈÌÔ ÙÚfiÔ Î·È Ó· ÌÏÔÎ¿-
ÚÔ˘ÌÂ ÂÓ ÙË ÁÂÓ¤ÛÂÈ ÙË˜, Î¿ıÂ ÚÔÛ¿ıÂÈ·
Î·Îfi‚Ô˘ÏˆÓ ÛÙÔÈ¯Â›ˆÓ Ó· ‰È·‚¿ÏÏÔ˘Ó ÙÔÓ

™‡ÏÏÔÁÔ Î·È Ó· ÙÔÓ ÌÏ¤ÍÔ˘Ó Û’ ¤Ó· ·Ù¤Ú-
ÌÔÓÔ Î˘ÎÂÒÓ· ÂÚÈÂÙÂÈÒÓ.

™Â Î¿ıÂ ÂÚ›ÙˆÛË, ·˘Ùfi Ô˘ ÚÔ¤¯ÂÈ
ÛÙËÓ ·ÚÔ‡Û· Ê¿ÛË, Â›Ó·È Ó· ÂÈÎÚ·Ù‹ÛÂÈ
Ë ÂÓˆÙÈÎ‹ Î·È Û˘Ó·‰ÂÏÊÈÎ‹ ‰È¿ıÂÛË Î·Ù¿
ÙËÓ ‰ÈÂÍ·ÁˆÁ‹ ÙˆÓ ÂÎÏÔÁÒÓ. ∫˘Ú›·Ú¯Ô˜
ÁÓÒÌÔÓ·˜ ÙË˜ ¢ÈÔ›ÎËÛË˜ Î·È Û˘Ó¿Ì· ‰¤-
ÛÌÂ˘ÛË ·¤Ó·ÓÙ› Û·˜, Â›Ó·È Ë ÚÔ¿ÛÈÛË
ÙÔ˘ Î‡ÚÔ˘˜ Î·È ÙË˜ ·ÍÈÔÈÛÙ›·˜ ÙÔ˘ ™˘Ï-
ÏfiÁÔ˘. ™’ ·˘Ùfi ‰ÂÓ Â›Ì·ÛÙÂ ‰È·ÙÂıÂÈÌ¤ÓÔÈ
Ó· Î¿ÓÔ˘ÌÂ ÙËÓ ·Ú·ÌÈÎÚ‹ ¤ÎÙˆÛË Î·È
·Ú·¯ÒÚËÛË. 

O ™‡ÏÏÔÁÔ˜, ¯¿ÚË ÛÙÔ ¤ÚÁÔ Î·È ÛÙÈ˜ ‰Ú¿-
ÛÂÈ˜ ÙË˜ ¢ÈÔ›ÎËÛË˜ Ù· ÙÂÏÂ˘Ù·›· ¯ÚfiÓÈ·,
Î·ıÈÂÚÒıËÎÂ ˆ˜ «‰‡Ó·ÌË» ÛÙÔ Û˘ÓÙ·ÍÈ-

Ô˘¯ÈÎfi Î›ÓËÌ·, ¤¯ÔÓÙ·˜ ·ÚÂÌ‚·ÙÈÎfi Ïfi-
ÁÔ Î·È ÚˆÙ·ÁˆÓÈÛÙÈÎfi ÚfiÏÔ. ∫·ı‹ÎÔÓ
fiÏˆÓ Ì·˜ Â›Ó·È Ó· Û˘ÓÂ¯›ÛÔ˘ÌÂ ÛÙËÓ ›‰È·
ÚfiÙ·, Ô˘ ¤¯ÂÈ-Î·È Ô˘‰Â›˜ Ú¤ÂÈ Ó· ÙÔ  ÍÂ-
¯Ó¿ÂÈ- ˆ˜ ‚·ÛÈÎ‹ Û˘ÓÈÛÙ·Ì¤ÓË ÙËÓ Î·ıË-
ÌÂÚÈÓ‹ ÚÔÛÊÔÚ¿ ÚÔ˜ ÙÔ˘˜ Û˘ÓÙ·ÍÈÔ‡-
¯Ô˘˜ Ù·¯˘‰ÚÔÌÈÎÔ‡˜ Û’ fiÏË ÙËÓ ¯ÒÚ·.

∞˘Ù‹ Ë ÚÔÛÊÔÚ¿ ÚÔ˜ ÂÛ¿˜ ·ÔÙÂÏÂ›
ÙËÓ ÎÈÓËÙ‹ÚÈÔ ‰‡Ó·ÌË ÁÈ· ÙËÓ ¢ÈÔ›ÎËÛË ÙÔ˘
™˘ÏÏfiÁÔ˘ Î·È ÙËÓ ˘Í›‰· ÁÈ· ÙÔ Ì¤ÏÏÔÓ.

§ÂÙÔÌ¤ÚÂÈÂ˜ ÁÈ· ÙË °ÂÓÈÎ‹ ™˘Ó¤ÏÂ˘ÛË
ÛÙÈ˜ ÛÂÏ›‰Â˜ 6 ¤ˆ˜ 15

∞Ó·Ï˘ÙÈÎ¿ ÁÈ· ÙÔ Ò˜ ı· ‰ÈÂÍ·¯ıÔ‡Ó
ÔÈ ÂÎÏÔÁ¤˜ ÛÙË ÛÂÏ›‰· 16

™ ÙË µÔ˘Ï‹ ÁÈ· Ó· ·Ú·ÛÙÂ› ÛÙË Û˘˙‹ÙËÛË- ÂÂÍÂÚÁ·Û›· ÙÔ˘ Ó¤-
Ô˘ ·ÛÊ·ÏÈÛÙÈÎÔ‡ ÌÂ ÙÔ˘˜ ÏÔÈÔ‡˜ ÎÔÈÓˆÓÈÎÔ‡˜ ÊÔÚÂ›˜, ÂÎÏ‹-

ıË Ô ÚfiÂ‰ÚÔ˜ ÙÔ˘ ™˘ÏÏfiÁÔ˘ Ì·˜ °ÈÒÚÁÔ˜ ¶ÂfiÓË˜. O ÙÂÏÂ˘Ù·›-
Ô  ̃Î·Ù¤ıÂÛÂ ÙÈ̃  ·fi„ÂÈ̃  Î·È ÙÈ̃  ÚÔÙ¿ÛÂÈ̃  Ì·˜ ÁÈ· ÙÔ Ó¤Ô ·ÛÊ·ÏÈÛÙÈÎfi
Î·È ‰Ë ÁÈ· ˙ËÙ‹Ì·Ù· fiˆ˜ Ë ¤ÓÙ·ÍË ÙÔ˘ ÂÈÎÔ˘ÚÈÎÔ‡ ÙÔ˘ ∂§∆∞ ÛÙÔÓ
Û˘ÓÔÏÈÎfi Â·Ó˘ÔÏÔÁÈÛÌfi.

∏ ÎÏ‹ÛË  ÙÔ˘ ÚÔ¤‰ÚÔ˘ Ì·˜ ÛÙË µÔ˘Ï‹  ·ÔÙÂÏÂ› ÛËÌ·ÓÙÈÎ‹ ÙÈ-
Ì‹ ÁÈ· ÙÔÓ ™‡ÏÏÔÁÔ Î·È Û˘Ó¿Ì· ÙÚ·Ó‹ ·fi‰ÂÈÍË ÙÔ˘ Î‡ÚÔ˘˜ Î·È ÙË˜
‰˘Ó·ÌÈÎ‹˜ Ô˘ ‰È·ı¤ÙÂÈ ÂÓÙfi˜ ÙÔ˘ Û˘ÓÙ·ÍÈÔ˘¯ÈÎÔ‡ ÎÈÓ‹Ì·ÙÔ˜. 

∞Ó·Ï˘ÙÈÎ¿ ÛÙË ÛÂÏ›‰· 5

O ÔÈÎÔÓÔÌÈÎfi˜ Î·È ‰ÈÔÈÎËÙÈÎfi˜ ·ÔÏÔÁÈÛÌfi˜ ÂÁÎÚ›ıËÎ·Ó ÌÂ Û˘ÓÙÚÈÙÈÎ‹ ÏÂÈÔ„ËÊ›·
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Kαθολική ήταν η αποδοχή του 
έργου της Διοίκησης στη Γενική Συ-
νέλευση που πραγματοποιήθηκε 
στις 19 Μαρτίου. Η Γενική Συνέλευ-
ση ενέκρινε ομόφωνα τον οικονομι-
κό και διοικητικό απολογισμό του 
2024, όπως και τον προϋπολογι-

σμό του 2025.
Τα μέλη του Διοικητικού Συμ-

βουλίου αλλά και συνάδελφοι από 
τις Περιφερειακές Επιτροπές ανά την 
Ελλάδα, κατέθεσαν τις απόψεις, τις 
προτάσεις και τις σκέψεις τους για το 
παρόν και το μέλλον του Συλλόγου, 

καλώντας μεταξύ άλλων τους συνα-
δέλφους να συμμετάσχουν μαζικά 
στις κινητοποιήσεις που αποσκοπούν 
στην αποκατάσταση των αδικιών που 
έχουμε υποστεί.

ΣΥΝΕΧΙΖΕΤΑΙ Ο ΚΥΒΕΡΝΗΤΙΚΟΣ ΕΜΠΑΙΓΜΟΣ

Να μπει τέλος στην κοροϊδία 
με τα αναδρομικά - Nα δoθούν τα δώρα

Γενική Συνέλευση: Καθολική αποδοχή του έργου της Διοίκησης

Συνέχεια στη σελίδα 3 

Αναλυτικά στις σελίδες 5-15  σελ. 14 - 32 

Με μια Ματιά

Εκδηλώσεις σε Αθήνα και 
Περιφερειακές Επιτροπές

σελ. 2 

σελ. 2 

Εκδρομή στο Ναύπλιο 
στις 10 Μαΐου 

σελ. 4 

σελ. 16 

Ενημερωθείτε στο 
www.psselta.gr 

Η κυβέρνηση συνεχίζει να μας 
εμπαίζει και να μας εξαπατά, αδιαφο-
ρώντας πλήρως για το γεγονός ότι η 
καθημερινότητά μας έχει γίνει αβά-
σταχτη εξαιτίας της ακρίβειας.  Αρ-
νείται πεισματικά να επιστρέψει στους 
συνταξιούχους όλα τα αναδρομικά 
για τον 11μηνο -όχι μόνο αυτά που 
απορρέουν από τις περικοπές στις 
κύριες συντάξεις- αλλά και για τα επι-
κουρικά και δώρα.

Τι να πρωτοθυμηθούμε για τα 
αναδρομικά; Τα δικαστικά κόλπα (πι-
λοτικές δίκες) με τα οποία συρρικνώ-
θηκε ο χρόνος δικαίωσής μας από τα 
τρία χρόνια στο 11μηνο; Το γεγονός 
ότι δόθηκε αυθαίρετα το ποσό που 
αναλογούσε στην κύρια σύνταξη και 
μάλιστα υπερφορολογημένο (τα μισά 
μας τα πήραν πίσω);

Την άρνηση του Δημοσίου και 
δη ΕΦΚΑ, να επιστρέψει αναδρομικά 
που αφορούν επικουρικό και δώρα 
σε μέλη του Συλλόγου μας που δι-

καιώθηκαν από τα δικαστήρια;
Τα αναδρομικά από τις περιβόητες 

περικοπές στις συντάξεις μας το 2012, 
αποτελούν μια «πονεμένη» ιστορία 
για το σύνολο του συνταξιουχικού 
κόσμου. Ο Σύλλογός μας πρωτο-
στάτησε και στη δικαστική διεκδίκη-
σή τους και συνεχίζει να μάχεται για 
την πλήρη δικαίωση όλων των συ-
νταξιούχων και όχι μόνο αυτών που 
κατέθεσαν αγωγές.

Να μνημονεύσουμε ξανά την αδι-
αφορία της κυβέρνησης στις… εκ-
κλήσεις μας για επαναφορά της 13ης 
και 14ης σύνταξης, έστω και αυτής 
της κουτσουρεμένης; Οι υποσχέσεις 
των κυβερνώντων έχουν πεταχτεί στο 
καλάθι των αχρήστων, την ώρα που 
οι οικογενειακοί προϋπολογισμοί 
μας έχουν τιναχτεί στον αέρα λόγω 
της ακρίβειας. Υπό αυτό το πρίσμα 
καθίσταται πιο επιτακτική από ποτέ 
η ανάγκη ενίσχυσης των συνταξιού-
χων, που αποτέλεσαν τα υποζύγια 

των πάσης φύσεως κρίσεων (μνημό-
νια, covid, ενέργεια, πληθωρισμός) 
και  είναι τα εύκολα «θύματα» των 
κυβερνητικών αποφάσεων.

Η εξαπάτηση και ο εμπαιγμός 
προς τους συνταξιούχους δεν μπορεί 
να συνεχιστεί. Πρέπει να μπει φραγ-
μός σ’ αυτή την απαράδεκτη κατά-
σταση, με απώτερο στόχο να αποκα-
τασταθούν άμεσα οι μέγιστες αδικίες 
που έχουν υποστεί οι απόμαχοι της 
εργασίας. 

Ο Σύλλογός μας συνεχίζει με μα-
χητική διάθεση να διεκδικεί τόσο 
την επιστροφή των αναδρομικών σε 
όλους όσο και την επιστροφή των 
δώρων.

Συναδέλφισσες-Συνάδελφοι,
Στον αγώνα που είναι σε εξέλιξη, 

κανείς δεν πρέπει να μένει αμέτοχος, 
κανείς δεν περισσεύει.

Επιστολή στο υπ. Εργασίας 
για το επικουρικό

Άρθρο του Φίλιππου Θωμά 
για ΑΚΑΓΕ και ΕΑΣ
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Επιστολή στη νέα 
υφυπουργό Κοινωνικής 
Ασφάλισης κα.Ευθυμίου 
για το επικουρικό μας, 
απέστειλε η Διοίκηση του 
Συλλόγου. Για μία ακόμη 
φορά επεξηγούμε, μέσω 
της επιστολής, τη μεγάλη 
αδικία που αντιμετωπί-
ζουν συνάδελφοί μας και 
ζητάμε από την υφυπουρ-
γό να δώσει -επιτέλους- 
λύση στο πρόβλημα.

Η επιστολή έχει ως 
εξής:

Κυρία υφυπουργέ,
με το καλωσόρισμα 

στο υπουργείο Εργασίας 
και τις ευχές για επιτυχία 
στο έργο σας, που για 
μας συνεπάγεται λύσεις 
στα προβλήματα των συ-
νταξιούχων, σας θέτουμε 
ένα ζήτημα που για μας 
είναι καθοριστικό, αυτό 
της επικουρικής σύντα-
ξης των συναδέλφων μας 
συνταξιούχων ΕΛΤΑ που 
συνταξιοδοτήθηκαν μέ-
χρι και τις 31/12/2014.

Πρόκειται για ένα πρό-
βλημα που μας ταλανίζει 
εδώ και χρόνια και για το 
οποίο οι προκάτοχοί σας 
δεν έχουν δώσει λύση αν 
και αποδέχονται το δίκαιο 
του αιτήματός μας. Προσ-
δοκούμε ότι εσείς, ούσα 
νέα σε κυβερνητικές θέ-
σεις, θα διαπιστώσετε την 
εξόφθαλμη αδικία και 
θα αντιμετωπίσετε με δια-
φορετικό τρόπο το μείζον 
αυτό θέμα σε σχέση με 
τους προκατόχους σας, 
δίνοντας άμεσα λύση.

Συγκεκριμένα και 
μπαίνοντας στην ουσία 
της υπόθεσης σας παρα-
θέτουμε τα παρακάτω, με 
την υποσημείωση ότι εί-
μαστε διαθέσιμοι να σας 
τα αναλύσουμε διεξοδικά 
σε κατ’ ιδίαν συνάντηση. 

Σήμερα παρουσιάζε-
ται μια ιδιότυπη και εξό-
φθαλμα άδικη κατάστα-

ση, οι νέοι συνταξιούχοι 
των ΕΛΤΑ (π.ΤΑΠ-ΟΤΕ 
και άρα π.ΤΕΑΠ-ΟΤΕ) 
μετά την 1.1.2015, να 
λαμβάνουν ακόμα και 
διπλάσια επικουρική 
σύνταξη, σε σχέση με 
όσους έλαβαν σύνταξη, 
μέχρι και 31.12.2014. 
Προκύπτει συνεχώς το 
φαινόμενο συνταξιούχοι, 
που ανήκουν στον ίδιο 
φορέα, με τις ίδιες κρα-
τήσεις και αποδοχές, να 
έχουν τελείως διαφορε-
τικές επικουρικές συντά-
ξεις, ως αποτέλεσμα, άνι-
σης μεταχείρισης με βάση 
το άρθρο 4 του συντάγ-
ματος, που καθορίστηκαν 
αυθαίρετα, με βάση μια 
απλή ημερομηνία (προ 
και μετά την 1.1.2015).

Είναι αδιαμφισβήτη-
το ότι το επικουρικό των 
εν λόγω συναδέλφων εί-
ναι πολύ πιο κάτω από το 
μέσο όρο των συντάξεων 
που χορηγεί το ΕΤΕΑΕΠ. 
Αφορά, μάλιστα, συνα-
δέλφους που πλήττονται 
ήδη, καθώς έχουν προ-
σωπική διαφορά στην 
κύρια σύνταξή τους.

Τονίζουμε ότι οι ει-
σφορές των συνταξιού-
χων ΕΛΤΑ, παλιών (προ 
του 2015) και νέων, ήταν 
ίδιες (3% για τον εργα-
ζόμενο και 3% για τον 
εργοδότη), ωστόσο οι 
απολαβές τους από την 
επικουρική σύνταξη, δεν 
είναι ισόποσες, αδικώ-

ντας κατάφορα τους προ 
του 2015 συνταξιούχους.

Η διαμορφωθείσα 
κατάσταση είναι καρα-
μπινάτη αδικία για τους 
εν λόγω συνταξιούχους 
ταχυδρομικούς, καθώς 
παραβιάζεται η αρχή της 
ισότητας, της ισονομίας 
αλλά και της αναλογικό-
τητας, που είναι βασικός 
«κανόνας» του ασφαλι-
στικού συστήματος.

Με δεδομένο ότι όλοι, 
παλιοί και νέοι συνταξι-
ούχοι, «ανήκουμε» στο 
ΕΤΕΑΕΠ, έχουμε ζητήσει 
να ενταχθεί η επικουρι-
κή σύνταξη όλων των 
συνταξιούχων του ΕΛΤΑ 
στο Ενιαίο Ταμείο και να 
υπολογίζεται όπως συμ-
βαίνει μ’ όλες τις επικου-
ρικές συντάξεις.

Η πρότασή μας είναι:
Το τμήμα της επικου-

ρικής σύνταξης που αντι-
στοιχεί στον χρόνο ασφά-
λισης έως 31.12.2014 να 
υπολογίζεται με βάση το 
ποσοστό αναπλήρωσης 
0,45% επί των συντάξι-
μων αποδοχών που υπε-
βλήθησαν σε εισφορές 
υπέρ επικουρικής ασφά-
λισης.

Το επιπλέον ποσό 
δε που θα προκύψει, θα 
μπορούσε να χαρακτη-
ριστεί ως «προσωπική 
διαφορά» που εξακο-
λουθεί να λαμβάνει ο 
συνταξιούχος.

Οι αρμόδιοι του 

υπουργείου έχουν εκ-
φράσει τη «δικαιολογία» 
ότι μια τέτοια πρόταση 
είναι δημοσιονομικά 
ασύμφορη, διότι ανοί-
γει τον δρόμο και για 
άλλα επικουρικά να δι-
εκδικήσουν κάτι παρό-
μοιο. Εμείς διαφωνούμε 
μ’ αυτό, υπενθυμίζοντάς 
σας ότι ο νόμος έγινε με 
σκοπό τον περιορισμό 
των υψηλών επικου-
ρικών συντάξεων, στις 
οποίες δεν περιλαμβάνο-
νται αυτές των συνταξιού-
χων ταχυδρομικών.

Σ’ ό,τι μας αφορά, δεν 
στεκόμαστε στις διαδι-
κασίες, αλλά ζητάμε να 
αναδειχθεί η πολιτική 
βούληση ώστε να υπάρ-
ξει μια προσαύξηση στην 
επικουρική σύνταξη των 
συνταξιοδοτηθέντων συ-
ναδέλφων πριν το 2015.

Σε κάθε περίπτωση 
μια σταδιακή αναπρο-
σαρμογή είναι απολύ-
τως εφικτή, χωρίς να 
δημιουργεί ούτε κάν δη-
μοσιονομικό πρόβλημα.

Με επιτυχία και τη συμμετοχή εκα-
τοντάδων μελών του Συλλόγου πραγ-
ματοποιήθηκαν σε όλη την Ελλάδα οι 
εκδηλώσεις κοπής της πρωτοχρονιάτι-
κης πίτας.

To Σάββατο 1 Μαρτίου πραγματο-
ποιήθηκε στο νυχτερινό κέντρο «CAN 
CAN» η κοπή πίτας για τους συναδέλ-
φους της Αττικής. Όπως κάθε φορά 
τα τελευταία χρόνια, έτσι και φέτος, οι 
συνάδελφοι γέμισαν ασφυκτικά την 
αίθουσα όπου έλαβε χώρα η εκδήλω-
ση, ενώ αρκετοί επίσημοι τίμησαν με 
την παρουσία τους τον Σύλλογό μας.

Μετά την κοπή της πίτας, ακολού-
θησαν τα τραγούδια και οι χοροί, με 
το κέφι και την παρεϊστικη διάθεση να 
εκτοξεύονται στα ύψη.

Ως Διοίκηση εκφράζουμε την ικα-
νοποίησή μας για την ανταπόκριση 
των συναδέλφων της επαρχίας στις 
εκδηλώσεις αυτές, που μας έφεραν 
και πάλι κοντά!

Επιστολή στη νέα υφυπουργό για το επικουρικό Εκδηλώσεις του 
Συλλόγου σε Αθήνα 
και επαρχία

Ρεπορτάζ - Δράσεις
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Με κεντρικό σύνθημα την 
επιστροφή των αναδρομικών 
προς όλους τους συνταξιού-
χους ανεξαιρέτως, πραγματο-
ποιήθηκε το συλλαλητήριο 
των Συνεργαζόμενων Συ-
νταξιουχικών Οργανώσε-
ων στην Αθήνα, έξω από το 
υπουργείο Εργασίας.

Πλήθος συνταξιούχων 
ανάμεσά τους και πολλά μέλη 
του Συλλόγου μας έστειλαν 
ηχηρό μήνυμα προς την ηγε-
σία του υπουργείου και την 
κυβέρνηση.

Ο Πρόεδρος του Συλλό-
γου Γιώργος Πεπόνης στη 
σύντομη ομιλία του είπε:

Καλημέρα,
Εμείς το φωνάζουμε έξι 

χρόνια τώρα ότι νιώθουμε 
διαφορετικά την καθημερινό-
τητα, παρά την ωραιοποίηση 
των «εθνικών επιτυχιών», 
επενδύσεις, ανάπτυξη κτλ.

Ζούμε την πιο δύσκολη 

περίοδο της ζωής μας, με την 
ακρίβεια να έχει γίνει πραγμα-
τικός εφιάλτης και το σύστημα 
υγείας να καταρρέει.

Η κυβέρνηση δεν έχει 
υπαρκτή πίεση από την αντι-
πολίτευση και τα ΜΜΕ με την 
προπαγάνδα και την πλύση 
εγκεφάλου στην κυριολεξία 
κατάφεραν σε μεγάλο βαθμό- 
ή έτσι τουλάχιστον νόμιζαν- να 
μην βλέπουμε το χάσμα ανά-
μεσα σ’ αυτό που ζούμε και σ’ 
αυτό που μας λένε ότι ζούμε. 

Ετσι μας φλόμωναν με αυ-
ξήσεις και αναδρομικά κ.α.

Ας δούμε όμως τι πραγμα-
τικά συμβαίνει:

• Αυξήσεις: Κατώτερες 
του πληθωρισμού με κόφτες 
την προσωπική διαφορά για 
τις μικρότερες συντάξεις και 
την Ειδική Εισφορά Αλληλεγ-
γύης για τις κάπως καλύτερες. 

• Δώρα: Παρόλο που 
τα έχουμε καλόπληρώσει τα 
πετσόκοψαν και καθόλου δεν 
μιλάνε για αυτά

• Αναδρομικά: Μας 
λένε είναι ανέφικτο να τα πά-
ρουν όλοι, παρά και τη νέα 
απόφαση του ΑΕΔ, που μας 
επαναφέρει στην απόφαση να 
πληρωθούν οι κύριες συντά-
ξεις-που τα πήραμε- τα δώρα 
και το επικουρικό.

• Επικουρικό: Υποστη-
ρίζουν ότι δεν υπάρχει δημο-
σιονομική δυνατότητα, παρά 
τη οφθαλμοφανή αδικία που 
υπόκεινται οι συνάδελφοι 
πριν το 2015

• Αποζημίωση των 
συναδέλφων ΕΛΤΑ: Τις 
συντάξεις μας τις πετσόκο-
ψαν για να σωθεί η πατρίδα. 
«Εκλεψαν» 15.000 ευρω από 
την αποζημίωση 727 συ-
ναδέλφων του ΕΛΤΑ με το 
πρόσχημα της διάσωσης του 
ΕΛΤΑ. Κάποια τα μοίρασαν 
μεταξύ τους, Πάτσης κτλ.

Έχουμε καταθέσει αιτήμα-
τα με αδιάσειστα επιχειρήμα-

τα σε υπουργούς και πρω-
θυπουργό. Η κυβέρνηση 
της Νέας Δημοκρατίας, η πιο 
νεοφιλελεύθερη που έχουμε 
γνωρίσει, δεν ενδιαφέρεται 
για μας αλλά για τους λίγους. 
Μέλημά της είναι η εξασφά-
λιση των κερδών στους λί-
γους, τράπεζες-διυλιστήρι-
α-σούπερ μάρκετ-παρόχους 
ενέργειας.

Εμείς ζητάμε την καταβο-
λή της 13ης σύνταξης εδώ 
και τώρα, όπως και την επι-
στροφή των αναδρομικών 
του 11μηνου για όλους.

Η κυβέρνηση πίστευε ότι 
είχε υποτάξει τους πάντες με τις 
υποκλοπές, τον φόβο και την 
εξαγορά. Τώρα τα έχουν χάσει 
μετά την πάνδημη αποδοκιμα-
σία, απέχθεια και καταδίκη.

Ο κόσμος -τι κόσμος ήταν 
αυτός- απαίτησε φως-οξυγό-
νο-δικαιοσύνη στα συλλα-
λητήρια για τα Τέμπη. 

Συναδέλφισσες-Συνάδελφοι,
Όπως γνωρίζετε εκδόθη-

κε η απόφαση του Ανώτατου 
Ειδικού Δικαστηρίου (ΑΕΔ) 
το οποίο καλούνταν να κρί-
νει εάν στις διεκδικούμενες 
περικοπές των συντάξεων θα 
έπρεπε να υπολογισθούν τα 
Δώρα, οι Άδειες και το κε-
φάλαιο των επικουρικών. 
Το ΑΕΔ αποφάσισε ότι όσοι 
συνταξιούχοι προσέφυγαν 
δικαστικώς (πλην των συντα-
ξιούχων της Τραπέζης της Ελ-
λάδος) συνεχίζουν κανονικά 
τις δικαστικές διεκδικήσεις, 
συμπεριλαμβανομένων των 
Δώρων, των Αδειών και το 
κεφάλαιο των επικουρικών, 
νομιμοτόκως (το κεφάλαιο 
των κυρίων συντάξεων κα-
τεβλήθη με νομοθετική ρύθ-
μιση τον Οκτώβριο 2020 και 
όσοι προσέφυγαν δικαστικώς 
διεκδικούν και τους τόκους). 

Επομένως, όσες δικαστι-
κές αποφάσεις δημοσιευθούν 

εφεξής από τα πρωτοβάθμια 
δικαστήρια, θα περιλαμβά-
νουν όλες τις παραπάνω αξι-
ώσεις.

Αποσαφηνίζουμε ως Διοί-
κηση του Συλλόγου ότι διεκ-
δικούμε τις «πετσοκομμένες» 
έστω περικοπές του 11μηνου 
για όλους τους συνταξιού-
χους με πολιτική απόφαση 
και χωρίς δικαστικά προα-
παιτούμενα. Αρκετά αυτή η 
κυβέρνηση ταλαιπώρησε 
και εκμεταλλεύτηκε τους συ-
ναδέλφους με ψηφοθηρικά 
κίνητρα (δήθεν σεβόμενη την 
απόφαση, υποσχόμενη ότι θα 
μας επέστρεψε όλα τα ανα-
δρομικά και όχι του 11μηνου 
όπως κατέληξε).

Ενημερώνουμε, ωστόσο, 
ότι οι συνάδελφοι που έχουν 
καταθέσει αγωγές θα δικαι-
ωθούν. Οι αγωγές που έχει 
υποβληθεί θα συνεχίσουν να 
δικάζονται στα αρμόδια διοι-
κητικά πρωτοδικεία, τα οποία 

θα υπολογίζουν επακριβώς 
τις περικοπές και τα αναδρο-
μικά που θα χορηγούνται σε 
κάθε προσφεύγοντα.

Θυμίζουμε στους συνά-
δελφους ότι ο Σύλλογος 
έδρασε μετά τις απόφαση 
του Συμβουλίου Επικρατείας 
(2287-2288 της 10ης Ιουνί-
ου 2015) που έκρινε αντισυ-
νταγματικές τις περικοπές των 
συντάξεων με τους νόμους 
4051/12-4093/12, αποφασί-
ζοντας ότι έπρεπε να προστα-
τευθούν τα συμφέροντα τους 
και με τη δικαστική οδό. Η Δι-
οίκηση, σεβόμενη την επιθυ-
μία πολλών συναδέλφων να 
διεκδικήσουν δικαστικώς τα 
αναδρομικά, πραγματοποίησε 
ενδελεχή έρευνα αγοράς και 
κατάφερε να κλείσει μια από 
τις πιο συμφέρουσες και φθη-
νές-για τα μέλη του Συλλό-
γου- συμφωνίες για την κατά-
θεση ομαδικών αγωγών μέσω 
του δικηγορικού γραφείου 

που επιλέχθηκε. Οι τιμές που 
υπήρχαν στην αγορά ήταν 
πολλαπλάσιες σε σύγκριση με 
το συμφωνηθέν ποσό.

Οι αγωγές που κατέθεσαν 
τα μέλη του Συλλόγου χωρί-
ζονται σε δύο χρονικές περιό-
δους.
• Η πρώτη πριν το 2018 
(2016-2018) με την αμοιβή 
του δικηγορικού γραφείου να 
ορίζεται στο 8%.
• Η δεύτερη μετά τον Οκτώ-
βριο του 2018 μέχρι τέλη του 
2019 και ενώ είχε προηγηθεί 
πρωτόδικη απόφαση που δι-
καίωνε τους συνταξιούχους, 
με την αμοιβή του δικηγορικού 
γραφείου να ορίζεται στο 5%.

Τονίζουμε ότι:
Σε ένα ευνοούμενο έστω 

και στοιχειωδώς κράτος, ο 
ΕΦΚΑ είναι υποχρεωμένος 
να εφαρμόσει τις δικαστικές 
αποφάσεις των Πρωτοδικείων 
και να αποδώσει τα χρήματα 
στους συναδέλφους, απευθεί-

ας στον λογαριασμό που κατα-
τίθεται η σύνταξή τους.

 Σ’ ό,τι αφορά την αμοι-
βή των δικηγόρων, επίσης ο 
ΕΦΚΑ πρέπει να την καταβάλ-
λει απευθείας σ’ αυτούς, με 
τη γνωστοποίηση του εργολα-
βικού δίκης που έχετε υπογρά-
ψει (συμφωνία με δικηγόρο).
Συναδέλφισσες-Συνάδελφοι

Απευθυνθείτε στο δικηγο-
ρικό γραφείο προκειμένου να 
λάβετε απαντήσεις–διευκρι-
νήσεις σχετικά με την αγωγή 
που καταθέσατε και τα χρή-
ματα που είναι να λάβετε, ζη-
τώντας σε κάθε περίπτωση να 
τεθεί υπόψη σας η απόφαση 
του δικαστηρίου. Σας προτεί-
νουμε να μην δώσετε το iban 
σας (αριθμό τραπεζικού λογα-
ριασμού) στους δικηγόρους 
και να μελετήσετε καλά την 
απόφαση που εξέδωσε το δι-
καστήριο για την αγωγή σας.

Φυσικά η τελική απόφαση 
ανήκει σε εσάς.

Συγκέντρωση για τα αναδρομικά έξω από το υπ.Εργασίας 

Ενημέρωση για τα αναδρομικά – Αποφάσεις και πληρωμές

Ρεπορτάζ - Δράσεις
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Το 2008 η τότε Κυβέρνη-
ση προκειμένου να περάσει 
τις αντισυνταξιουχικές της 
ρυθμίσεις, δέχτηκε και κά-
ποιες από τις προτάσεις των 
συνδικάτων. Παρ’ ότι δεν υι-
οθετήθηκαν σημαντικές από 
τις τεκμηριωμένες θέσεις των 
εργαζομένων και των συντα-
ξιούχων πολλοί πίστεψαν, κι 
’άλλοι ήλπιζαν, ότι έμπαιναν 
οι βάσεις για την βιωσιμό-
τητα του ασφαλιστικού μας 
συστήματος.

 Έτσι λοιπόν συστήνεται 
με το νόμο Ν.3655/2008 το 
Ασφαλιστικό Κεφάλαιο Αλ-
ληλεγγύης Γενεών (Α.ΚΑ.
ΓΕ) με στόχο την δημιουργία 
αποθεματικών για την χρημα-
τοδότηση των κλάδων σύντα-
ξης των φορέων Κοινωνικής 
Ασφάλισης από 1/1/2019 και 
μετά, για την διασφάλιση των 
συντάξεων των νέων γενεών.

Σύμφωνα με τις διατά-
ξεις του άρθρου 149 του Ν. 
3655/2008 πόροι του Α.Κ.Α.
ΓΕ είναι: 

α. Ποσοστό 10% επί των 
ετήσιων συνολικών 

εσόδων από αποκρατικοποί-
ηση Δημοσίων Επιχειρήσε-
ων και Οργανισμών.

β. Ποσοστό 4% επί των 
ετήσιων συνολικών 

εσόδων από τον ΦΠΑ.

γ. Ποσοστό 10% επί του 
συνόλου των ετησίως 

εισπραττόμενων ποσών 
από κοινωνικούς πόρους 
από τους Φορείς Κλάδους ή 
Λογαριασμούς Κοινωνικής 
Ασφάλισης που αναφέρο-
νται στο άρθρο 150 του Ν. 
3655/2008.

δ. Επίσης σύμφωνα με τις 
διατάξεις του άρθρου 38 

του Ν. 3863/2010 θεσπίστηκε 
από 1/8/2010 ειδική μηνιαία 
«Εισφορά Αλληλεγγύης 
Συνταξιούχων» (ΕΑΣ) για 
τις συντάξεις κύριας ασφάλι-
σης οι οποίες είναι πάνω από 

1.400 ευρώ τα ποσοστά της 
οποίας αναπροσαρμόστηκαν 
από 1/8/2011. Στην συνέχεια 
με νέο μνημονιακό Νόμο 
3986/2011 από 1/9/2011 
θεσπίστηκε ειδική εισφορά 
Συνταξιούχων Επικουρικής 
Ασφάλισης. Το ύψος του 
ποσού που απαιτείται κάθε 
φορά για κάλυψη του ελλείμ-
ματος του κλάδου επικουρι-
κής σύνταξης καθορίζεται με 
κοινή Υπουργική απόφαση. 

Η εισφορά παρακρατείται 
μηνιαία κατά την καταβολή 
της κύριας και της επικουρι-
κής σύνταξης. Παρ΄ότι τα μνη-
μόνια παρήλθαν, η εισφορά 
αλληλεγγύης Συνταξιούχων 
(Ε.Α.Σ.) παραμένει και για τις 
κύριες συντάξεις πάνω από 
1400 ευρώ και για τις επικου-
ρικές συντάξεις πάνω από 
300 ευρώ κλιμακωτά. Η κυ-
βέρνηση έχει δεσμευτεί ουκ 
ολίγες φορές, ότι θα την κα-
ταργήσει, έστω και σταδιακά.

Κανένας δεν γνωρίζει 
πόσα χρήματα έχουν περιέλ-
θει και υπάρχουν στον Α.Κ.Α.
ΓΕ σύμφωνα με τις προβλέ-
ψεις του Νόμου. Παρ’ όλες τις 
προσπάθειες των Συνταξιου-
χικών οργανώσεων και των 
συνδικάτων, οι απαντήσεις 
είναι ασαφείς και παραπλα-
νητικές. 

Η μοναδική πληροφόρη-
ση που υπάρχει για το μεί-
ζον αυτό θέμα είναι ότι για 
το λογαριασμό του Α.Κ.Α.ΓΕ 
που παρακρατείται η (Ε.Α.Σ.) 
υφίστανται περί τα 17 δις. και 
μόνο από την Εισφορά Αλλη-
λεγγύης. 

Τι συμβαίνει όμως με τα 
άλλα έσοδα που προβλέ-
πονται από το Νόμο, όπως 
το 10% συνολικών εσόδων 
από ιδιωτικοποιήσεις και το 
4% των ετήσιων εσόδων από 
Φ.Π.Α;

Οι αρμόδιοι απαντούν με 
προκλητικό θράσος ότι κα-

λύπτονται τα ελλείματα του 
Ε.Φ.Κ.Α.

Αλήθεια ξεχνούν ότι την 
αποκλειστική ευθύνη της δι-
αχείρισης των αποθεματικών 
των Ασφαλιστικών Ταμείων 
την είχε διαχρονικά και την 
έχει το Κράτος;

Αλήθεια ξεχνούν ότι οι 
συντάξεις μας κατακρεουρ-
γήθηκαν με τα τρία (3) μνη-
μόνια;

Αλήθεια αγνοούν ότι ο 
Α.Κ.Α.ΓΕ συστάθηκε, όχι για 
την αντιμετώπιση των όποιων 
ελλειμμάτων, αλλά για την αλ-
ληλεγγύη των Συνταξιούχων 
προς τις νέες γενιές, και γι΄αυτό 
το λόγο θα άνοιγε το συγκε-
κριμένο ταμείο,τουλάχιστον 
μετά δέκα (10) χρόνια λειτουρ-
γίας και αν παρίστατο ανάγκη;

Το ερώτημα λοιπόν είναι 
αμείλικτο… 

Πόσα δισεκα-
τομμύρια μαζεύ-
τηκαν στον «ΚΟΥ-
ΜΠΑΡΑ ΑΥΤΟΝ» 
τον Α.Κ.Α.ΓΕ από 
ιδιωτικοποιήσεις 
και Φ.Π.Α;

Γιατί μόνο έσοδα από ιδι-
ωτικοποιήσεις και Φ.Π.Α εί-
χαμε όλα αυτά τα χρόνια. 

 Την ίδια ώρα που παρα-
κρατά ο ΕΦΚΑ την (Ε.Α.Σ), μει-

ώνοντας δραστικά τις κάπως 
αξιοπρεπείς συντάξεις αυτής 
της κατηγορίας, η Κυβέρνηση 
με τις πολιτικές της δυσχεραί-
νει ακόμα περισσότερο την 
βιωσιμότητα της Κοινωνικής 
Ασφάλισης. Μειώνει προκλη-
τικά τις ασφαλιστικές εισφορές 
των εργοδοτών και των εργα-
ζομένων με αποτέλεσμα να 
εισρέουν λιγότεροι πόροι στο 
Ασφαλιστικό μας Σύστημα.

 Έχει καταφέρει να μειώσει 
6% τις εργοδοτικές και εργα-
τικές ασφαλιστικές εισφορές 
τα τελευταία 6 (έξι) χρόνια. 
Τα συνδικάτα των εργαζομέ-
νων όχι μόνο δεν το έχουν 
ζητήσει, αλλά διαφωνούν και 
διαμαρτύρονται, γιατί αντι-
λαμβάνονται το μεγάλο πρό-
βλημα σε βάθος χρόνου.

Όλοι γνωρίζουν πλέον ότι 
από τις συγκεκριμένες ρυθμί-
σεις ωφελούνται τα μέγιστα 
οι εργοδότες, οι επιχειρήσεις 
και ελάχιστα οι εργαζόμενοι. 
Όλοι βέβαια σε βάρος της 
πολυπαθούς Κοινωνικής 
Ασφάλισης.

Η μείωση των ασφαλιστι-
κών εισφορών κατά (1,5%) 
εργοδοτικών και εργατικών 
αφαιρεί από τα ετήσια έσοδα 
του Ε.Φ.Κ.Α. περί τα 800 εκα-
τομμύρια, όσα ακριβώς υπο-
λογίζονται και τα έσοδα από 
την εισφορά Αλληλεγγύης 
Συνταξιούχων (Ε.Α.Σ.).

Η Κυβέρνηση προτιμά 
να πράττει ό,τι κυριολε-
κτικά επιθυμεί, κόντρα 
στην κοινή λογική. 

Ειλικρινά ποιος μπορεί με 
βάση την κοινή λογική να 
κατανοήσει αυτή την πρωτό-
γνωρη νεοφιλελεύθερη πολι-
τική, που τα παίρνει από τους 
συνταξιούχους τα δίνει απλό-
χερα στους εργοδότες και τα 
ψίχουλα στους εργαζομένους 
τα λέει αυξήσεις , θέτοντας σε 
τεράστιο κίνδυνο όλες τις συ-
ντάξεις παλιές και νέες. 

Μέχρι τώρα γνωρίζαμε για 
την αλληλεγγύη των εργαζο-
μένων προς τους συνταξιού-
χους, μια πάγια , βασική και 
παγκόσμια αρχή της Κοινωνι-
κής Ασφάλισης. Πλέον έχουν 
αντιστραφεί οι όροι στην 
χώρα μας και αυτό καλούνται 
να το πράξουν οι Ανήμποροι 
και Φτωχότεροι Συνταξιούχοι.

Αυτή όμως η κοροϊδία 
πρέπει ΤΩΡΑ να λάβει ΤΕΛΟΣ. 

Η Κυβέρνηση να σταματή-
σει να παρακρατά την Ε.Α.Σ, 
όπως έχει υποσχεθεί. Απο-
τελεί Μνημονιακό Νόμο και 
τα μνημόνια έχουν ολοκλη-
ρωθεί, ενώ στο Ευρωπαϊκό 
Δικαστήριο οι Συνταξιούχοι 
έχουν δικαιωθεί.

Η Κυβέρνηση να ψάξει τα 
έσοδα που προβλέπει ο Ν. 
3655/2008για τον Α.Κ.Α.ΓΕ και 
είναι πάρα πολλά. ΟΧΙ ΑΛΛΑ 
ΕΣΟΔΑ ΑΠΟ ΤΗΝ Ε.Α.Σ.

Τέλος η Κυβέρνηση να 
σταματήσει να νομοθετεί σε 
βάρος της Κοινωνικής Ασφά-
λισης. Ας προσπαθήσει να νο-
μοθετήσει υπέρ της άμβλυν-
σης των αδικιών και υπέρ 
των δικαιωμάτων των Συντα-
ξιούχων, όσο και αν αυτό εί-
ναι έξω από την πολιτική της 
κουλτούρα. Εμείς θα συνεχί-
σουμε τον δρόμο του Αγώνα, 
είναι επιτακτική ανάγκη για 
επιβίωση, κι’ αυτό αποτελεί 
την ελάχιστη υποχρέωση μας.

Ασφαλιστικό Κεφάλαιο Αλληλεγγύης Γενεών (Α.Κ.Α.ΓΕ)
και εισφορά Αλληλεγγύης Συνταξιούχων (ΕΑΣ)

Γράφει ο Φίλιππος Θωμάς
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Στις 19 Μαρτίου πραγ-
ματοποιήθηκε η Γενική Συ-
νέλευση του Συλλόγου, με 
τη συμμετοχή εκατοντάδων 
μελών μας, όχι μόνο από 
την Αθήνα αλλά απ’ όλη 
την Ελλάδα.

Η Γενική Συνέλευση 
ενέκρινε ομόφωνα τον οι-
κονομικό απολογισμό του 
2024 και τον διοικητικό 
απολογισμό. Επίσης, ομό-
φωνη ήταν και η έγκριση 
οικονομικού προϋπολογι-
σμού του 2025. 

Επιπρόσθετα εγκρίθηκε 
ψήφισμα με τις θέσεις και 
τα αιτήματα του Συλλόγου. 
Η διαδικασία ξεκίνησε με 
τον Δημήτρη Καρναχωρί-
τη, τον πρόεδρο της Εξε-
λεγκτικής Επιτροπής, να 
παίρνει τον λόγο και να 
παραθέτει τα στοιχεία που 
προέκυψαν από τον έλεγχο 
για την Οικονομική Διαχεί-
ριση του 2024.

Κατόπιν ο λόγος δόθη-
κε στον πρόεδρο του Συλ-
λόγου Γιώργο Πεπόνη, ο 
οποίος αναφέρθηκε διεξο-
δικά στις δράσεις και στις 
πρωτοβουλίες που ανέ-
πτυξε η διοίκηση, κάνοντας 
μια περιεκτική αναδρομή 
στα πεπραγμένα της, ενώ 
οριοθέτησε και τους στό-
χους του Συλλόγου στο 
άμεσο μέλλον.

Γιώργος Πεπόνης:
Καλημέρα αγαπητοί συ-

νάδελφοι και συναδέλφισ-
σες. Καλώς ανταμώσαμε 
για ακόμα μια φορά. Σας 
καλωσορίζω για λογαρια-
σμό όλων των μελών του 
Δ.Σ.

Η συνέλευσή μας γίνεται 
σε μια πραγματικά κρίσιμη 
περίοδο. Αυτό συνηθίζου-
με να το λέμε αλλά την 
δεδομένη στιγμή δεν είναι 
σχήμα λόγου και ισχύει 
στο έπακρο.

Στη χώρα μας και εκεί 
που νομίζαμε ότι είχαν 
υποταχτεί στην κυβέρνη-
ση με τις υποκλοπές, το 
φόβο, την εξαγορά κ.α. η 
πάνδημη ανατρεπτική αντι-
κυβερνητική κινητοποίηση 
του λαού με αιτήματα όχι 
για οικονομικά θέματα, 
ούτε καν την επιβίωσή του, 
αλλά την απόδοση δικαιο-
σύνης και την τιμωρία των 
ενόχων για ένα έγκλημα, 

αυτή τους τελείωσε.
Τώρα ας αναφερθού-

με ειδικότερα σε μας τους 
συνταξιούχους που νοι-
ώθουμε διαφορετικά την 
καθημερινότητα παρά την 
ωραιοποίηση των εθνικών 
επιτυχιών με επενδύσεις, 
ανάπτυξη κ.λ.π..

Ζούμε αγαπητοί συνά-
δελφοι ίσως την πιο δύ-
σκολη περίοδο της ζωής 
μας με την ακρίβεια να έχει 
γίνει πραγματικός εφιάλ-
της και το εθνικό σύστημα 
υγείας να καταρρέει.

Τραγικό είναι ότι την 
ώρα που συμβαίνουν όλα 
αυτά είμαστε και οικονο-
μικά πτωχευμένοι. Μας 
έχουν αφαιρέσει πάνω από 
το 40% των συντάξεων μας 
και στην ουσία μας παίρ-
νουν και άλλα.

ΜΝΗΜΟΝΙΑ
Εμείς συνάδελφοι πλη-

ρώσαμε ακριβά το τίμημα 
των μνημονίων. Έχουμε 
χρηματοδοτήσει τον κρατι-
κό κορβανά με πολλά δις 
ευρώ. Αυτό που ίσως δεν 
περιμέναμε είναι ότι πλη-
ρώνουμε και το κόστος της 
ανάπτυξης μιας ανάπτυξης 
που είναι για τους λίγους. 

Δικαίως περιμέναμε κά-
ποια αποκατάσταση στο ει-
σόδημά μας. Μας την είχε 

υποσχεθεί εξάλλου η κυ-
βέρνηση από την προηγού-
μενη θητεία της. Αντί όμως 
να συμβεί αυτό ήρθαν και 
συνεχίζουν να έρχονται χει-
ρότερες μέρες.

Τι ακούμε όταν κάτι ζη-
τάμε, π.χ. ακόμη και για 
το επικουρικό των πριν το 
2015 που αναλογικά πρό-
κειται για μικρή δαπάνη. 
Δεν είναι εφικτό. Το μότο 
όλων των υπουργών είναι 
πως δεν υπάρχει δημοσι-
ονομική δυνατότητα για 
έστω μερική αποκατάστα-
ση της αγοραστικής μας 
δύναμης.

Εν τω μεταξύ η κυβέρνη-
ση δεν έχει υπαρκτή πίεση 
και φόβο από την αντιπολί-
τευση. Ευτυχώς τελευταία 
φαίνεται να δυναμώνει μία 
κοινωνική αντιπολίτευση.

Τα Μ.Μ.Ε. με την προ-
παγάνδα τους, πλύση 
εγκεφάλου στην κυριολε-
ξία, καταφέρνουν σε μεγά-
λο βαθμό να μη βλέπουμε 
το χάσμα ανάμεσα σ’ αυτό 
που ζούμε και σ’ αυτό που 
μας λένε ότι ζούμε.

Ωστόσο και για να λέμε 
του στραβού το δίκιο, όλες 
οι κυβερνήσεις, από το 
1992 και μετά, με κορύφω-
ση την τελευταία δωδεκαε-
τία, διέλυσαν σταδιακά το 

ασφαλιστικό σύστημα, ευ-
νούχισαν τον δημόσιο και 
κοινωνικό του χαρακτήρα, 
λεηλάτησαν και «κούρε-
ψαν» τα αποθεματικά των 
ταμείων, αύξησαν τα όρια 
ηλικίας συνταξιοδότησης 
και μείωσαν δραματικά τις 
συντάξεις.

Όμως οι σημερινοί κυ-
βερνώντες ξεθεμελίωσαν 
το εργατικό δίκαιο. Απο-
διάρθρωσαν στην κυριο-
λεξία τις εργασιακές σχέ-
σεις με άμεσο αντίκτυπο 
στο ασφαλιστικό και τις συ-
ντάξεις μας.

Τονίζουμε ότι για μας, 
παραμένουν αδιαπραγμά-
τευτα τα αιτήματα για την 
κατάργηση όλων των 
αντασφαλιστικών νόμων, 
τη σταδιακή επιστροφή 
όλων των κλεμμένων απο-
θεματικών των ταμείων και 
την ενίσχυση του δημόσι-
ου, κοινωνικού, αναδιανε-
μητικού και αλληλέγγυου 
χαρακτήρα της κοινωνικής 
ασφάλισης.

Διεκδικούμε την κατάρ-
γηση του διαχωρισμού της 
κύριας σύνταξης, σε εθνική 
και ανταποδοτική, δηλαδή 
του νόμου Κατρούγκαλου 
που κατά τα άλλα θα κα-
ταργούσε η Ν.Δ. γιατί οδη-
γεί το κράτος να εγγυάται 

Γενική Συνέλευση

Ψήφο εμπιστοσύνης στη Διοίκηση έδωσε η Γενική Συνέλευση
Η Γενική Συνέλευση ενέκρινε τον οικονομικό και διοικητικό απολογισμό
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μόνο την εθνική που έχει 
προνοιακό χαρακτήρα.

Επαναφορά του τρόπου 
υπολογισμού της σύνταξης, 
με βάση του 80% των απο-
δοχών της τελευταίας περι-
όδου, για να μην αλλάζει 
δραματικά το επίπεδο ζωής 
των συνταξιούχων.

Τώρα ας πούμε και λίγα 
για την κρίση της ακρίβειας.

Η κυβέρνηση αντί να αντι-
μετωπίσει τις αιτίες της κρίσης 
της ακρίβειας, που στην αρχή 
θυμάστε ήταν εισαγόμενη και 
θα κρατούσε λίγο, την αφή-
νει και εξελίσσεται.

Αυτό έκαναν για παρά-
δειγμα με το ρεύμα. Έκα-
ναν τη Χώρα την πιο ακρι-
βή της Ευρώπης. 

Η εμμονικά νεοφιλελεύ-
θερη κυβέρνηση της Ν.Δ. 
ξεπούλησε το μοναδικό 
εργαλείο που είχε ώστε να 
συγκρατήσει την ακριβή 
ενέργεια. Με μυστικές με-
θοδεύσεις παραχώρησε τον 
ενεργειακό πυλώνα της χώ-
ρας, τη Δ.Ε.Η., σε ιδιώτες, 
κλείνοντας παράλληλα τις 
λιγνιτικές μονάδες. Την ίδια 
στιγμή η Γερμανία εγκαινία-
ζε νέα λιγνιτική μονάδα. 

Και όλα αυτά την περίο-
δο που η τάση των ιδιωτι-
κοποιήσεων βασικών υπο-
δομών έχει αποδυναμωθεί 
και στη Ευρώπη η κοινή 
ωφέλεια με τον ένα ή τον 
άλλο τρόπο επιστρέφει στο 
δημόσιο.

Το αποτέλεσμα. Έχει δι-
πλασιαστεί πλέον ο λογα-
ριασμός ενέργειας.

Το ίδιο και με τις τιμές 
των προϊόντων όταν αυ-
τές ανέβηκαν στον ουρανό 
ήρθε η κυβέρνηση και από 
τα δικά τους λεφτά, μέσω 
του αυξημένου Φ.Π.Α. μοί-
ραζε επιδόματα και κουπό-
νια στους καταναλωτές – 
θύματα, 

Συναδέλφισσες και συ-
νάδελφοι,

Η κυβέρνηση μας κλέ-
βει εν ψυχρώ μέσω του 
Φ.Π.Α., που είναι ο ορισμός 
του άδικου φόρου, γεμίζει 
τα δημόσια ταμεία από δικά 
μας χρήματα και μόνο όταν 
ξεχειλίζει η οργή από το 
άνοιγμα των λογαριασμών 
και τις επισκέψεις μας στα 
σούπερ μάρκετ δίνει για 
εκτόνωση κάποιο ψευτοε-
πίδομα.

Καμιά κουβέντα φυσικά 
για τα υπερκέρδη σε άλ-
λους τομείς της οικονομίας, 
όπως οι εταιρίες ενέργειας, 
οι τράπεζες και τα σού-
περ μάρκετ που, λόγω της 
ανεξέλεγκτης αισχροκέρ-
δειας, λεηλατούν το εισό-
δημα των πολιτών.

Δισ κέρδισαν με την αι-
σχροκέρδεια. Γιατί;

Η κατάστασή μας είναι 
ζοφερή ενώ από την πλευ-
ρά της Κυβέρνησης υπάρχει 
μια μανία αισιοδοξίας. Την 
ώρα που εμείς βρισκόμαστε 
στην κόλαση οι κυβερνώ-
ντες λένε ότι τα πράγματα 
είναι καλά και τα κάνουν 
ακόμη καλύτερα!!! νομο-
θετώντας σε βάρος μας και 
πάντα στον αντίποδα των 
όσων εμείς ζητάμε με χαρα-
κτηριστικό παράδειγμα την 
μείωση των ασφαλιστικών 
εισφορών. 

ΥΓΕΙΑ
Ας πάμε τώρα και στο 

μεγάλο θέμα της υγείας, το 
δημόσιο αγαθό που όλο 
και χάνεται. 

Ο τομέας της δημόσιας 
υγείας απαξιώθηκε ενώ 
του στερήθηκαν τεράστια 
ποσά που κατευθύνονταν 
σε μίζες.

Το ΕΣΥ καταρρέει και 
αυτό για μας είναι πολύ 
σημαντικό γιατί δεν φτάνει 
που είμαστε κυριολεκτικά 
γονατισμένοι από την ακρί-
βεια καλούμαστε να αντιμε-
τωπίσουμε και τη διάλυση 
των παρεχόμενων υπηρε-

σιών στην υγεία, την υγεία 
που αποτελεί υπέρτατο 
αγαθό το οποίο πρέπει να 
αποδίδεται στους πολίτες 
χωρίς διακρίσεις και χωρίς 
υπέρογκες επιβαρύνσεις.

Η κυβέρνηση τρέχει 
ακάθεκτη στη διάλυση του 
ΕΣΥ, ισχυριζόμενη μάλιστα 
ότι θα το κάνει καλύτερο, 
τόσο καλύτερο όμως που 
μόνο για να κλείσεις ένα 
ραντεβού χρειάζονται μήνες

Ζούμε μια ζοφερή κα-
τάσταση χωρίς να υπερ-
βάλλουμε. Το επίπεδο των 
παρεχόμενων υπηρεσιών 
βυθίζεται. Η εικόνα που 
βιώνουμε όσοι επισκεπτό-
μαστε τα νοσοκομεία είναι 
θλιβερή. Ράτζα, ουρές και 
υπηρεσίες που παρέχονται, 
σε άθλιες εργασιακές συν-
θήκες και εξαντλητικά ωρά-
ρια, από ένα προσωπικό 
αριθμητικά λιγότερο, κυρι-
ολεκτικά καμένο από την 
κούραση και με πενιχρούς 
μισθούς.

Προσλαμβάνονται κάθε 
τόσο αστυνομικοί αντι για 
νοσηλευτές και δίνονται 
αυξήσεις στους Διοικητές 
των νοσοκομείων αντί για 
το νοσηλευτικό προσωπι-
κό και τους γιατρούς, που 
αποχωρούν σωρηδόν από 
το ΕΣΥ.

Η κυβέρνηση χρησιμο-
ποιεί σαν πρόσχημα την 
κατάσταση που η ίδια δη-
μιούργησε με την πολιτική 
της για να καταδείξει ως 
λύση τον ιδιωτικό τομέα.

Εμείς, συναδέλφισσες και 
συνάδελφοι, θέλουμε ένα 
ΕΣΥ που θα μας φροντίζει. 
Δεν έχουμε να πληρώνουμε 
και γιατρούς. Πληρώνουμε 
τους φόρους και πάνω από 
τους φόρους πληρώνουμε, 
ακόμη και οι πεθαμένοι, 6% 
υπέρ υγείας συν τη συμμε-
τοχή στα φάρμακα και τις 
εξετάσεις που για πολλούς 
υπερβαίνει το 10% 

Το ζήτημα της υγείας μας 
ενώνει όλους. Είναι δημό-
σιο αγαθό και μάλιστα το 
υπέρτατο. Μόνο ο μαζικός 
ενωμένος αγώνας μπορεί 
να επιβάλει λύσεις υπέρ 
μας. 

ΑΥΞΗΣΕΙΣ
Μετά από 12 χρόνια εί-

δαμε κάποιες αυξήσεις ή 
μάλλον μερική αναπλήρω-
ση αφού και αυτές ήταν κα-
τώτερες του πληθωρισμού 
και όχι για όλους. Δεν τις 
πήραν όλοι, αλλά και όσοι 
συνταξιούχοι πήραν αυτά 
τα ψηλά τα είδαν να χάνο-
νται σε ακρίβεια, εφορία, 
εισφορά αλληλεγγύης και 
εισφορά υγείας. 

Η κυβέρνηση τίποτα δεν 
αναφέρει για αλλαγές στις 
φορολογικές κλίμακες που 
επιβαρύνουν το εισόδημα, 
αφού δεν άλλαξε τους φο-
ρολογικούς συντελεστές. 

Δεν αναφέρει για την 
αύξηση στον κλάδο υγεί-
ας, αφού αυτή υπολογίζε-
ται ποσοστιαία πάνω στην 
αύξηση του συντάξιμου μι-
σθού.

 Δεν ασχολείται με τους 
συνταξιούχους που έχουν 
προσωπική διαφορά, 
750.000 φέτος και 600.000 
του χρόνου, και ως εκ τού-
του καθηλώθηκαν οι συ-
ντάξιμες αποδοχές τους 
και μειώθηκε η αγοραστική 
τους δύναμη. 

Λένε ότι τους χρωστάνε. 
Τους δίνουν επίδομα για 
μια δύο φορές στο σούπερ 
μάρκετ και δεν ντρέπονται. 

Τέλος, καμιά αναφορά 
για το δράμα των 400.000 
συνταξιούχων και τη μη 
αναπροσαρμογή των κλι-
μακίων του Ασφαλιστικού 
Κεφαλαίου Αλληλεγγύης 
Γενεών (ΑΚΑΓΕ).

Καθαρές κουβέντες και 
για να μιλήσουμε με όρους 
αγοραστικής δύναμης, οι 
συνταξιούχοι είχαν μείωση 

του εισοδήματός τους. Εί-
μαστε κάτω πλέον και από 
τη Βουλγαρία. 

ΑΝΑΔΡΟΜΙΚΑ 
 Ο κυβερνητικός χειρι-

σμός σ’ αυτό το θέμα είναι 
ντροπή και δεν συμβαίνει 
πουθενά στον κόσμο.

Τετρακόσιες χιλιάδες συ-
νταξιούχοι να τρέχουν και 
να πληρώνουν τους δικη-
γόρους για να πάρουν τα 
πετσοκομμένα στο 11 μηνο 
αναδρομικά.

Εμπαιγμός δεκαετίας 
και με δικαστήρια 

Ο πρωθυπουργός προ-
εκλογικά είχε φορέσει τον 
μανδύα της αποκατάστασης 
και έλεγε ότι θα τα έδινε 
εφαρμόζοντας την απόφα-
ση του ΣτΕ.

Αντ’ αυτού εμπόδια – πι-
λοτικές δίκες κ.λ.π. Αντί για 
πάνω από 40 μήνες τα κου-
τσούρεψαν στο 11μηνο και 
δεν δίνουν ούτε αυτά. 

Απαγόρευση με νόμο 
μετά τις 20 Ιουλίου του 
2020.

Η νέα απόφαση μας δι-
καιώνει πάλι. Χιλιάδες συ-
νάδελφοι που έκαναν αγω-
γές θα τα πάρουν όσο και 
αν μας παιδεύουν.

Εμείς ζητάμε να τα πά-
ρουν όλοι, με πολιτική 
απόφαση και χωρίς δικα-
στικά προαπαιτούμενα.
 Ε. Α. Σ. και ΑΚΑΓΕ

(Ασφαλιστικός Κουμπα-
ράς Αλληλεγγύης Γενεών)

Το ΑΚΑΓΕ έγινε για να 
θωρακιστεί υποτίθεται το 
ασφαλιστικό σύστημα με 
πρόβλεψη να έχει έσοδα 
από το Φ.Π.Α., τις ιδιωτικο-
ποιήσεις.

Κατάληξη. Πληρώνουν 
περίπου πεντακόσιες χι-
λιάδες συνταξιούχοι και 
έχουν μαζευτεί 18 δις.

Διπλός φόρος χωρίς τι-
μαριθμοποίηση στις κλίμα-
κες με έσοδα 700 εκατομμύ-
ρια το 2024 και πρόβλεψη 
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για 900 το 2025.
Προχώρησαν μετά την 

μεγάλη κατακραυγή (σύ-
μπτωση αύξησης και πρώ-
του κλιμακίου στο 3%) 
στην αύξηση των κλιμακί-
ων κατά 2,4% Δηλαδή όσο 
και η αύξηση που δόθηκε 
και έτσι δεν είχαμε μειώσεις 
όπως έγινε την προηγούμε-
νη χρονιά.

Το αίτημά μας είναι να 
καταργηθεί τώρα η Ε.Α.Σ.

ΑΠΟΖΗΜΙΩΣΗ 
15.000 έκλεψαν απο 

720 συναδέλφους μας. 
Όπως πετσόκοψαν τις 

συντάξεις μας για να σωθεί 
η πατρίδα. Εδώ έκλεψαν 
15.000 για να σωθούν τα 
ΕΛ ΤΑ.

Τους τα πήρανε, τα μοί-
ρασαν μεταξύ τους ΠΑΤΣΗΣ 
κ.λ.π. και τη σωτηρία του 
ΕΛ ΤΑ τη βλέπουμε.

ΕΠΙΚΟΥΡΙΚΟ 
Στα πλαίσια του Κοινω-

νικού αυτοματισμού (ΤΕΚΑ) 
όλοι θυμόμαστε τον κύριο 
Πατέλη, τον στενό συνερ-
γάτη του κ. Μητσοτάκη, με 
την κανιβαλική του δήλω-
ση ότι «σταματάμε να παίρ-
νουμε τα λεφτά των νέων 
και να τα δίνουμε στους 
ηλικιωμένους». 

Η κυβέρνηση μέσα από 
αυτή τη δήλωση δεν έδει-
ξε την ευαισθησία της για 
τους νέους. Ουσιαστικά 
αναίρεσε με μία φράση τον 
χαρακτήρα της δημόσιας 
κοινωνικής ασφάλισης, 
την αναδιανεμητική της λει-
τουργία και κάθε στοιχείο 
αλληλεγγύης των γενεών.

Δεν έδωσε φυσικά καμία 
απάντηση για το πώς θα κα-
ταβάλλονται οι επικουρικές 
στους σημερινούς συνταξι-
ούχους, αφού οι σημερινές 
εισφορές πληρώνουν τις 
σημερινές συντάξεις.

Ούτε τοποθετήθηκε για 
το τεράστιο έλλειμμα δε-
κάδων δισ. που παραγά-

γει ήδη στα ασφαλιστικά 
ταμεία η υλοποίηση του 
νόμου της κυβέρνησης για 
ιδιωτικοποίηση της επικου-
ρικής ασφάλισης.

Το ΤΕΚΑ της κυβέρνησης 
είναι σύστημα ιδιωτικών 
λογαριασμών και όχι κοι-
νωνική ασφάλιση. Κρύβει 
τεράστιο κέρδος συγκεκρι-
μένων ιδιωτικών ασφαλι-
στικών. Εμπεριέχει δε μόνο 
ρίσκο και καμιά αλληλεγ-
γύη.

Παράγει αποκλειστικά 
και μόνο Έλλειμμα που θα 
πληρώσουν όχι μόνο οι συ-
νταξιούχοι, αλλά και οι φο-
ρολογούμενοι πολίτες.

Είμαστε δυστυχώς οι συ-
νταξιούχοι του ΕΛ ΤΑ του-
λάχιστον δύο ταχυτήτων. 

Οι Νέοι με αξιοπρεπή 
σύνταξη και καλό Επικουρι-
κό και οι παλαιότεροι. Πριν 
το 2016 (ν. Κατρούγκαλου) 
για τις κύριες συντάξεις και 
πριν το 2015 για τις επικου-
ρικές. 

Ορισμός αδικίας και 
άνισης μεταχείρησης. 150 
ευρώ οι μεν 300 οι δε. Εμ-
φανέστατη αδικία.

Ίδιος εργοδότης, ίδιες 
αμοιβές, ίδια ασφάλιστρα, 
ίδια όλα. Για γέλια ή μάλ-
λον για κλάματα το αποτέ-
λεσμα. Και υποτίθεται ότι 
υπολογίζονται με τα ίδια 
δεδομένα.

Δίκαιο το αίτημα χωρίς 
καμιά συζήτηση, αδιαφορία 
έως τώρα από τους κυβερ-
νώντες. Επανήλθαμε με νέα 
επιστολή στην υφυπουργό 
κ.Ευθυμίου.

Το ίδιο συμβαίνει και με 
τις συντάξεις τις κύριες των 
νέων με τους παλαιούς. 
Ανήκουστο και όμως ισχύ-
ει. 300 - 400 ευρώ η δια-
φορά των νέων συντάξεων 
από τις παλαιές.

Υπάρχει και ένα ακόμη 
πολύ σοβαρό πρόβλη-
μα, αυτό της παράλληλης 

ασφάλισης.
Ανήκει στα καλά του ν. 

4387/2016 (Κατρούγκαλος) 
που δεν εφαρμόζεται.

Συγκεκριμένα, το πρό-
βλημα αφορά όλους εκεί-
νους τους συνταξιούχους 
οι οποίοι έλαβαν σύνταξη 
πριν από την έναρξη λει-
τουργίας του ν. 4387/16, 
δηλαδή πριν από τη 13η 
Μαΐου 2016. Οι συνταξιού-
χοι αυτής της κατηγορίας, 
οι οποίοι στη διάρκεια του 
εργασιακού τους βίου εί-
χαν παράλληλη ασφάλιση 
λόγω του συγκεκριμένου 
νόμου, δικαιούνται προ-
σαύξησης επί της σύνταξης 
που έχουν ήδη λάβει κι 
αυτό με τον επανυπολο-
γισμό των συντάξεων από 
1.1.2019. Μόνο που η προ-
σαύξηση αυτή δεν τους έχει 
καταβληθεί ποτέ.

ΤΩΡΑ σαν συνταξιου-
χικό κίνημα ζητάμε τη 13η 
σύνταξη. Μία για τον κάθε 
συνταξιούχο και φυσικά όχι 
κουτσουρεμένη.

Είναι πληρωμένα δώρα 
και το ελάχιστο αντίδοτο 
για την ακρίβεια.

Θυμίζουμε ότι την είχαν 
ψηφίσει προεκλογικά το 
2019 και την κατάργησαν 
μετεκλογικά. 

Πάνω από 6 δις μας 
έχουν στερήσει ως τώρα 
και το

0,5% του ΑΕΠ (μόνιμος 
μηχανισμός στήριξης των 
χαμηλοσυνταξιούχων) ου-
δέποτε εφαρμόστηκε.

Επίδομα 100, 150, 200 
€. Όχι και ευεργέτης με τα 
δικά μας χρήματα.

ΠΡΟΒΛΗΜΑΤΑ 
ΕΦΚΑ

Γίνεται πασαρέλα 
υπουργών και Διοικητών 
στον ΕΦΚΑ (Βρούτσης, Χα-
τζηδάκης , Γεωργιάδης, Κε-
ραμέως και τώρα συν την 
Ευθυμίου ... αντί του Τσα-
κλόγλου...), χωρίς να λύνε-

ται κανένα πρόβλημα.
Καθυστερούν οι επα-

νυπολογισμοί και όσοι γί-
νονται είναι ερήμην των 
συναδέλφων που δεν ενη-
μερώνονται και έχουμε τρα-
γελαφικά λάθη.

Ο ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΚΑΙ 
Ο ΡΟΛΟΣ ΤΟΥ

Για όλα αυτά τι έκανε ο 
Σύλλογος; Ποια ήταν η πο-
λιτική του;

Ακούστε συνάδελφοι. 
Εμείς επιδιώκουμε να κά-
νουμε εφικτό το φαινομενι-
κά ανέφικτο.

Αναδείξαμε όλα τα προ-
βλήματα. Τα βάλαμε και τα 
βάζουμε στους υπουργούς, 
τα κόμματα και όλους, ως 
τώρα, τους πρωθυπουρ-
γούς (Σαμαράς - Τσίπρας - 
Μητσοτάκης) με αδιάσειστα 
επιχειρήματα υπέρ μας.

Είναι πλέον υπερώριμα 
για λύση, αλλά δεν πρέπει 
να μας διαφεύγει ότι έχου-
με την πιο νεοφιλελεύθερη 
κυβέρνηση του τόπου που 
κάθε άλλο παρά ενδιαφέ-
ρεται να λύσει τα προβλή-
ματα των συνταξιούχων.

Εμείς της πλειοψηφίας 
ανήκουμε στους ανθρώ-
πους που κάνουν αγώνα 
για να γίνει η ζωή μας κα-
λύτερη και νοιώθουμε υπε-
ρήφανοι ότι κάνουμε το κα-
θήκον μας,

Υπερασπιζόμαστε τους 
συνάδελφους στο σύνολό 
τους και γι’ αυτό μας περι-
βάλλουν με εμπιστοσύνη.

Τέλος να ξέρετε και κάτι 
ακόμη. Κρίσιμο για μας δεν 
είναι μόνο η λύση στα με-
γάλα και δύσκολα, είναι 
στα μικρά και από πρώτη 
ματιά εύκολα. Είναι η επα-
φή της Διοίκησης με όλους 
τους συναδέλφους, η δια-
χείριση γενικά της καθημε-
ρινότητας με τα πρωτοφανή 
προβλήματα του ΕΦΚΑ.

Είναι η αποτελεσματική 
και έντιμη διαχείριση.

Μοναδική μας δύναμη 
αλλά και ελπίδα για ένα 
καλύτερο αύριο για όλους 
μας είστε εσείς και σας ευ-
χαριστούμε. 

Να είστε όλες και όλοι 
καλά.

Νίκος Θωμόπουλος
Σας καλωσορίζω στη 

σημερινή μας Συνέλευση 
και ιδιαίτερα όλους εσάς 
που ήρθατε από την Περι-
φέρεια. Η Συνέλευσή μας 
γίνεται σε μια εποχή που 
τα διεθνή δεδομένα έχουν 
ανατραπεί. Ο νέος Σερίφης 
της Αμερικής δείχνει να μη 
σέβεται τίποτε στο βωμό 
του κέρδους και η πατρί-
δα μας χρειάζεται όσο ποτέ 
άλλοτε την παρουσία μιας 
ισχυρής κυβέρνησης.Η Γε-
νική μας Συνέλευση πρέπει 
να συζητήσει και να επανα-
προσδιορίσει τους στόχους 
και την αποστολή του Συλ-
λόγου μας. Η εφαρμογή της 
τεχνολογίας έδωσε λύσεις 
στα περισσότερα προβλή-
ματα που αντιμετώπιζαν οι 
συνάδελφοί μας. Ο Διοικη-
τικός απολογισμός που μας 
παρουσίασε ο πρόεδρος 
θύμισε συζήτηση και κρι-
τική της αντιπολίτευσης 
στη Βουλή κατά της κυ-
βερνήσεως. Η απραξία των 
προηγούμενων 10 χρόνων 
συνεχίζεται.

Επικουρικό: 
Είναι πλέον σε όλους 

γνωστό ότι από της ιδρύ-
σεως του Επικουρικού Τα-
μείου 1.1.1971 πληρώναμε 
εισφορές 4% και 5% μόνο 
εμείς οι εργαζόμενοι μέχρι 
τον Οκτώβριο του 1984 
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μνησε για συμπληρωματι-
κές αγωγές για να καλυφτεί 
και η περίοδος 1.1.2016 
- 12.5.2016. Πρόσφατα 
τα Δικηγορικά Γραφεία 
Τσουκαλά και Χίτου ενη-
μέρωσαν την Διοίκηση της 
παράταξής μου, ότι τα δι-
εκδικούμενα σήμερα είναι:

1.- Οι τόκοι της κυρίας 
σύνταξης από την κατάθε-
ση της αγωγής έως την κα-
ταβολή του ποσού.

2.- Δώρα κύριας σύντα-
ξης 800 ευρώ και

3.- Διαφορά Επικουρι-
κής σύνταξης 11μηνου.

Τα δώρα για τις Επικου-
ρικές θεωρούνται χαμένα 
λόγω των αντικρουόμενων 
αποφάσεων του ΣτΕ και 

του Ελεγκτικού Συνεδρίου.
Σε ότι αφορά τις εξ ανα-

βολής δίκες, για τα διεκδι-
κούμενα αναδρομικά, μας 
ενημέρωσαν ότι αυτές θα 
εκδικαστούν από το Μάιο 
έως το Νοέμβριο 2025 και 
φυσικά οι αποφάσεις θα 
εκδοθούν μετά από 12 
μήνες περίπου.

Τις τελευταίες μέρες έχει 
δημιουργηθεί αναστάτωση 
σε πολλούς συναδέλφους 
μας, με πολλά ερωτηματι-
κά, από το γεγονός ότι «το 
Δικηγορικό Γραφείο Κλα-
ουδάτου τους ζητάει τηλε-
φωνικώς να του δώσουν 
τον ΙΒΑΝ για να τους κατα-
θέσει χρήματα από τις αγω-
γές. Μεταξύ αυτών είναι 

Γενική Συνέλευση

που με Συλλογική Σύμβα-
ση το 5% μοιράστηκε από 
2,5% μεταξύ εργοδότη και 
εργαζόμενου το οποίο με-
ταγενέστερα έγινε 3% συν 
3%. Ενώ συνέβαιναν αυτά 
και θεωρούσαμε δεδομένη 
μια αξιοπρεπή Επικουρική 
σύνταξη, παρά τις τεράστι-
ες περικοπές που έγιναν 
τα χρόνια των μνημονίων, 
ήρθε ο νόμος Κατρούγκα-
λου και ανέτρεψε όλους 
τους νόμους των Επικου-
ρικών. Αυτός ο διαβολεμέ-
νος νόμος καθόριζε ότι όσοι 
βγήκαν σε σύνταξη μέχρι 
31.12.2014 θα έπρεπε να 
παίρνουν τη μισή Επικουρι-
κή σε σχέση με αυτούς που 
συνταξιοδοτήθηκαν από 
1.1.2015. Αυτός ο κατα-
στροφικός (4387/2016) για 
τους συνταξιούχους νόμος 
ήταν αποτέλεσμα του τρί-
του μνημονίου για το οποίο 
ο πρωθυπουργός Τσίπρας 
διαπραγματεύονταν 17 
ώρες. Ανατρέχοντας στην 
εφημερίδα του Συλλόγου 
μας τους μήνες που ακο-
λούθησαν την εφαρμογή 
του νόμου θα διαπιστώ-
σουμε ότι οι αντιδράσεις 
του προεδρείου ήταν ουσι-
αστικά ανύπαρκτες ενώ θα 
έπρεπε να καεί ο τόπος.

Σήμερα έχουμε χρέος 
όλοι μαζί να σηκώσουμε τη 
σημαία του αγώνα για την 
επίλυση αυτού του προ-
βλήματος.

Ε.Α.Σ.
Τους τελευταίους μήνες 

ακούμε συνεχώς από την 
κυβέρνηση και τα μέσα 
Μ.Μ.Ε. ότι επίκειται μείω-
ση της Ε.Α.Σ. Αλλά δυστυ-
χώς ουδέν θετικό προέκυ-
ψε, μόνο που φέτος δεν 
κόπηκε η αύξηση, όπως 
συνέβη το 2024 λόγω αλ-
λαγής κλιμακίου. Η Ε.Α.Σ. 
ως γνωστό επιβλήθηκε με 
το 3986/2011 νόμο και ει-
σπράττεται από 400.000 
συνταξιούχους των ευγε-
νών ταμείων και ειδικά από 

όσους έχουν μεικτά άνω 
των 1400 ευρώ. Οι υπο-
σχέσεις και οι δεσμεύσεις 
των αρμοδίων υπουργών 
για μείωση αποδείχτηκαν 
ανειλικρινείς.

Η Ε.Α.Σ. είναι μια άδικη 
και άχρηστη πλέον κρά-
τηση και πρέπει να καταρ-
γηθεί. Η οικονομική κα-
τάσταση της πατρίδας μας 
δεν έχει ανάγκη αυτού του 
επαχθούς μέτρου που επι-
βλήθηκε την περίοδο των 
μνημονίων. 

Αναδρομικά
Μετά την έκδοση των 

2287 και 2288/2015 απο-
φάσεων του ΣτΕ ξεκίνησε 
ένα κύμα αγωγών τέλος 
του 2015, αρχές 2016. Η 
πλειοψηφία του Συλλό-
γου έκλεισε συμφωνία για 
λογαριασμό των συναδέλ-
φων μας με Δικηγορικό 
Γραφείο των Αθηνών με 
εργολαβικό αντάλλαγμα 
8% στα μεικτά συν δικα-
στικές δαπάνες κλπ. Οι 
πρώτες αγωγές άρχισαν 
να κατατίθενται το Α’ εξά-
μηνο του 2016. Μετά τις 
αποφάσεις του ΣτΕ η τότε 
κυβέρνηση Τσίπρα δή-
λωσε ότι θα εφαρμόσει 
τις δικαστικές αποφάσεις. 
Όχι μόνο δεν τις εφάρμο-
σε, αλλά έφερε το νόμο 
4387/2016 με το οποίο ορι-
οθέτησε τις όποιες απαιτή-
σεις στο 11μηνο (10.6.2015 
μέχρι 12.5.2016). Μετά την 
έκδοση των πρώτων απο-
φάσεων από το Διοικητικό 
Πρωτοδικείο Αθηνών το 
Β’ εξάμηνο του 2019 φά-
νηκε ότι ο χρόνος διεκδί-
κησης ήταν περιορισμένος 
10.6.2015 – 31.12.2015 
σύμφωνα και με την 
837/9.9.2019 επιστολή του 
Συλλόγου προς τους συ-
ναδέλφους που συμπερι-
λαμβάνονταν στις αποφά-
σεις. Επομένως ο χρόνος 
1.1. 2016 μέχρι 12.5.2016 
ήταν εκτός διεκδίκησης και 
έπρεπε τότε να κατατεθούν 

συμπληρωματικές αγωγές 
με πρωτοβουλία του Συλ-
λόγου ο οποίος εκπροσω-
πούσε τους συναδέλφους 
που πίστευαν και πιστεύ-
ουν ακόμα και σήμερα πως 
έχουν κάνει αγωγή για το 
11μηνο.

Το Οκτώβριο του 2018 
το Διοικητικό Πρωτοδικείο 
Θεσσαλονίκης έβγαλε θετι-
κή απόφαση για το 11μηνο 
σε αγωγή μιας συνταξιού-
χου. Μετά από αυτό έχου-
με δεύτερο κύμα αγωγών. 
Το προεδρείο του Συλλό-
γου έκλεισε νέα συμφω-
νία με το ίδιο Δικηγορικό 
Γραφείο και όπως γράφουν 
στην εφημερίδα του Συλ-
λόγου (Νοέμβριος 2018 
σελίδα 3): «η διοίκηση του 
Συλλόγου δεν έμεινε με 
σταυρωμένα χέρια, ξανα-
έκανε έρευνα αγοράς και 
ύστερα από σκληρή δια-
πραγμάτευση... έκλεισε με 
εργολαβικό 5% στα μεικτά 
από 8% που προβλέπο-
νταν στο προηγούμενο ερ-
γολαβικό». Η διοίκηση της 
ΔΑΚΕ πίστευε ότι για τις χι-
λιάδες αυτές αγωγές έπρε-
πε πρώτα να προτιμηθούν 
τα παιδιά Δικηγόροι των 
συναδέλφων. Σημειώνεται 
ότι πολλοί συνάδελφοι μας 
στην περιφέρεια ανέθεσαν 
τις αγωγές τους σε δικηγό-
ρους παιδιά συναδέλφων.

Μετά από έρευνα της 
αγοράς, μάλιστα χωρίς να 
χρειαστούν σκληρές δι-
απραγματεύσεις, προτεί-
ναμε στους συναδέλφους 
να καταθέσουν τις αγωγές 
τους μέσω των Δικηγορι-
κών Γραφείων Κων/νου 
Τσουκαλά και Αναστασίας 
Χίτου (κόρη συναδέλφου) 
για ολόκληρο το 11μηνο, 
με εργολαβικό αντάλλαγ-
μα 2% στα καθαρά χρή-
ματα που θα βάλουν στην 
τσέπη τους οι συνάδελφοι. 
Δείτε τη διαφορά. Θεω-
ρώ μέγιστη παράληψη του 
προεδρείου που δε μερί-

Παραίτηση Ηλία Κουτρούλη 
Συναδέλφισσες και 

συνάδελφοι, επιθυμώ 
δια της παρούσης, να σας 
χαιρετήσω και να ευχηθώ 
Υγεία και Καλούς Αγώνες.

Δυστυχώς σοβαρό 
πρόβλημα με αναγκάζει 
να απουσιάσω από την 
Γενική Συνέλευση (θάνα-
τος θείου). Επ’ ευκαιρία 
θα ήθελα να σας υπενθυ-
μίσω και παράλληλα να 
ενημερώσω το σώμα: 

Πριν από αρκετό καιρό 
είχα γράψει πως τα χρό-
νια περνούν και πρέπει τα 
(συνταξιουχικά νιάτα) να 
πλευρίσουν τον σύλλογο 
κα να μπουν στο Δ.Σ. έτσι 
ώστε να βάλουν και αυτοί 
το δικό τους λιθαράκι.

Εμείς, η ομάδα του 
Ενωτικού, αγωνιστήκαμε 
ο Σύλλογος να γίνει δυ-
νατός, γυρίσαμε την πα-
τρίδα από άκρη σε άκρη 
και κάναμε αγώνες - με 
πορείες και κάναμε τους 
υπεύθυνους κοινωνούς 
των προβλημάτων μας. 

Επειδή διατέλεσα και 
ταμίας νοιώθω υπερήφα-

νος γιατί παραλάβαμε ένα 
σύλλογο φτωχό και με τη 
σωστή και έντιμη Διαχεί-
ριση του οβολού σας, το 
καταστήσαμε και οικονο-
μικά Δυνατό. 

Είχαμε στο όραμα του 
Ενωτικού και εκδρομές 
και πίτες Χριστουγέννων, 
αγορές γραφείων και το 
κυριότερο την Θέσπιση 
γιατρού. Πρωτοστατήσα-
με σε αυτό το θεσμό όπως 
και στις αγωγές για το άδι-
κο και πρωτοφανές σφάξι-
μο των συνταξιούχων. 

Τώρα με βαθειά συ-
γκίνηση αποχωρώ από 
το Δ.Σ. και παρακαλώ τον 
αγαπητό μου φίλο και 
Πρόεδρο Γ. Πεπόνη να 
μου δώσει την τιμητική 
θέση του απλού στρατιώ-
τη. 

Ένα μεγάλο ευχαρι-
στώ σας ανήκει από εμένα 
και μια ευχή να είστε πά-
ντα καλά.

Με τα τιμής, ο Αντιπρό-
εδρος και Ειδικός Γραμμα-
τέας

Ηλίας Κουτρούλης
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και μέλος του ΔΣ ο οποίος 
επισκέφτηκε το Δικηγορικό 
Γραφείο και τον ενημέρω-
σαν ότι βγήκε απόφαση του 
Διοικητικού Πρωτοδικεί-
ου Αθηνών που δικαιώνει 
μόνο για τους τόκους των 
αναδρομικών χρημάτων 
για την κυρία σύνταξη που 
χορηγήθηκαν με κυβερ-
νητική απόφαση το 2020. 
Ζήτησε αντίγραφο της δι-
καστικής απόφασης αλλά 
δεν του δόθηκε και ανα-
γκάστηκε να αρνηθεί την 
παραλαβή των χρημάτων 
200 ευρώ περίπου. Επειδή 
οι συνταξιούχοι τα χρόνια 
των μνημονίων πλήρωσαν 
πάνω από 50 δις, έχει χρέος 
η κυβέρνηση να τα δώσει 
σε όλους. ‘Όπως ο πρωθυ-
πουργός, το 2020 έδωσε 
σε όλους τα αναδρομικά 
της κυρίας σύνταξης το ίδιο 
πρέπει να κάνει και τώρα. 
Οι συνταξιούχοι αξίζουν 
καλύτερης αντιμετώπισης 
από την κυβέρνηση. Όσοι 
δεν έκαναν αγωγές κατά 
κύριο λόγω οφείλεται στις 
παροτρύνσεις Υπουργών, 
ότι δεν χρειάζονται αγωγές.

Αποζημιώσεις:
Η κλοπή των 730 συ-

ναδέλφων που συνταξιο-
δοτήθηκαν το 2019-2020 
έγινε προσχεδιασμένα 
από την τότε Διοίκηση των 
ΕΛΤΑ με την ανοχή του 
Συνδικάτου. Από 1.1.2019 
όσοι έφευγαν με σύνταξη 
θα έπαιρναν 5.000 ευρώ 
ανά δίμηνο χωρίς προ-
ηγούμενη απόφαση του 
Δ.Σ. ΕΛΤΑ, αλλά με προ-
φορική εντολή στη Δ/νση 
Οικονομικών. Αυτό συ-
νεχίστηκε για τρία δίμηνα 
και το Συνδικάτο δεν προ-
έβη σε καμιά ουσιαστική 
ενέργεια. Όπως δεν έκανε 
τίποτε δυναμικό όταν το 
Μάρτιο του 2020 αποφα-
σίσθηκε η περικοπή της 
αποζημίωσης στο ήμισυ. 
Είναι σε όλους γνωστό ότι 

η αποζημίωση αυτή κτιζό-
ταν κάθε χρόνο με Συλλο-
γικές Συμβάσεις και έφτασε 
στις 30.000 ευρώ. Για τους 
συναδέλφους μας, είχε τη 
μορφή του εφ’ άπαξ. Και 
αυτό ήταν ιερό και απαρα-
βίαστο. Δεν την πείραξαν 
τόσοι μνημονιακοί νόμοι 
και το Συνδικάτο την άφη-
σε να χαθεί σε μια νύχτα. 
Το πόσο νοιάζονταν το 
Συνδικάτο για αυτούς τους 
730 συναδέλφους φάνηκε 
όταν το 2021 η τότε κυβέρ-
νηση έδωσε 140.000.0000 
ευρώ για την εθελουσία, 
η οποία αν στηριζόταν σε 
αναλογιστική μελέτη, εάν 
είχε μελετηθεί με κάθε 
λεπτομέρεια, δεν θα γινό-
ντουσαν οι κραυγαλέες 
αδικίες που όντως έγιναν 
και θα είχε ληφθεί πρόνοια 
να εξοικονομηθούν χρή-
ματα για τους 730. Για να 
τους χρυσώσει το χάπι το 
Συνδικάτο τους συνέστησε 
να κάνουν αγωγές μέσου 
δικηγόρου που αρχικά 
πλήρωσε. Στη συνέχεια τη 
δαπάνη ανέλαβε ο Σύλ-
λογός μας δίνοντας δημο-
σιότητα και το προεδρείο 
σήκωσε τη σημαία του 
αγώνα πριν τις εκλογές του 
Συλλόγου μας. Οι αγωγές 
στα Πρωτοδικεία Χάθη-
καν, το ίδιο και στο Εφε-
τείο. Τώρα το προεδρείο 
θα πάει την υπόθεση στον 
Άρειο Πάγο του οποίου ο 
ρόλος είναι διαφορετικός.

Απλά όπως οι προηγού-
μενες εκλογές έγιναν έχο-
ντας σε δικαστική εκκρε-
μότητα τους συναδέλφους 
μας, έτσι και οι επόμενες 
εκλογές θα γίνουν με την 
υπόθεσή τους να εκκρεμεί 
στον Άρειο Πάγο. «Τόσα 
κάνει το προεδρείο γι’ αυ-
τούς τι αξία έχει μια ακόμη 
ψήφος».

Επανυπολογι-
σμός Συντάξεων:
Εκατοντάδες συνάδελ-

φοι μας οι οποίοι συνταξι-
οδοτήθηκαν το 2015 μέχρι 
και 12.5.2016 και μετά από 
προτροπή της παράταξής 
μου, έκαναν αίτηση επανυ-
πολογισμού της σύνταξής 
τους με το νόμο 4387/2016 
είδαν αύξηση στις συντά-
ξεις και αναδρομικά με-
ρικές χιλιάδες ευρώ. Το 
προεδρείο του Συλλόγου 
αγρόν ηγόραζε. 

Ακρίβεια:
Η ακρίβεια που ροκα-

νίζει τις συντάξεις μας έχει 
εξελιχθεί στο σοβαρότερο 
πρόβλημα της Ελληνικής 
Κοινωνίας. Η κυβέρνηση, 
μέχρι να κλείσει στη φυλα-
κή τα λαμόγια της αγοράς 
και να σπάσει τα καρτέλ 
των τροφίμων και της ενέρ-
γειας, έχει την ιερή υπο-
χρέωση απέναντι σε όλους 
τους συνταξιούχους να δί-
νει μια επιπλέον σύνταξη 
κάθε χρόνο.

Αυξήσεις:
Οι όποιες αυξήσεις άρ-

χισαν να δίνονται από 
1.1.2023 προβλέπονται 
στον 4387/2016 νόμο και 
υπολογίζονται στο 50% 
του ΑΕΠ και στο 50% του 
πληθωρισμού. Με τις πενι-
χρές αυτές αυξήσεις, σε κα-
μιά περίπτωση δεν καλύ-
πτονται οι ανατιμήσεις των 
ειδών πρώτης ανάγκης. 

Προσωπική 
διαφορά:

Το ανοσιούργημα του 
νόμου Κατρούγκαλου, που 
στερεί το δικαίωμα συμμε-
τοχής στις όποιες αυξήσεις 
σε εκατοντάδες χιλιάδες 
συνταξιούχους, οφείλει η 
κυβέρνηση να το εξαφανί-
σει. Αυτό που συμβαίνει με 
την προσωπική διαφορά 
δεν το χωράει ανθρώπινος 
νους. Το χώρεσε όμως το 
μυαλό των εμπνευστών 
του Νόμου.

Φοροδιαφυγή:
Επειδή η πληρωμή των 

συντάξεων μας στηρίζεται 
κατά μεγάλο ποσοστό στον 
κρατικό προϋπολογισμό 
και στην ομαλή ροή των ει-
σφορών εργοδοτών και ερ-
γαζομένων, οφείλουμε να 
δώσουμε μεγαλύτερη ση-
μασία στη φοροδιαφυγή, 
φοροκλοπή και στη μαύρη 
και ανασφάλιστη εργασία.

 Αλληλεγγύη – 
Τράπεζα Αίματος- 

παραθερισμός: 
Στη Γενική Συνέλευση 

του 2024 η παράταξή μου, 
η ΔΑΚΕ, κατέθεσε πρόταση 
για τη δημιουργία Λογα-
ριασμού Αλληλεγγύης, για 
τη στήριξη αναξιοπαθού-
ντων συναδέλφων μας. 
Στο λογαριασμό αυτό θα 
μπαίνουν τα 50 λεπτά από 
τη μηνιαία συνδρομή μας. 
Δυστυχώς η πρότασή μας 
απορρίφθηκε γι’ αυτό και 
την επαναφέρω. Επανα-
φέρω επίσης την πρότασή 
μου για την δημιουργία 
Τράπεζας Αίματος σε συ-
νεργασία με αυτήν των 
ΕΛΤΑ, με αιμοδότες τα παι-
διά μας και τα εγγόνια μας 
για λογαριασμό ενός εκά-
στου συναδέλφου μας.

Είναι σε όλους μας γνω-
στό ότι τα παραθεριστικά 
σπίτια των ΕΛΤΑ στο Καρ-
πενήσι υπολειτουργούν. Πι-
στεύω πως ήλθε η ώρα να 
δοθούν και σε εμάς τους συ-
νταξιούχους για συγκεκρι-
μένα χρονικά διαστήματα.

Απόφαση 
Συνέλευσης

 Τα σοβαρά θέματα που 
μας απασχολούν ( Επικου-
ρικό, ΕΑΣ, Αναδρομικά , 
Αποζημίωση Προσωπική 
Διαφορά) απαιτούν πολι-
τικές αποφάσεις, γι’ αυτό 
προτείνω στη Γενική Συνέ-
λευση να πάρει απόφαση 

για αγωνιστικές κινητοποι-
ήσεις. Η απόφαση αυτή 
να σταλεί στα συναρμόδια 
Υπουργεία με Εξώδικο. 
Στην εν λόγω απόφαση 
να αναλύεται με κάθε λε-
πτομέρεια το πρόβλημα 
π.χ. του Επικουρικού και 
η λύση του. Επίσης θα το-
νίζεται ότι ο Σύλλογος, το 
ΔΣ, στελέχη και μέλη του, 
θα κατασκηνώσουν έξω 
από το καθ’ ύλη αρμόδιο 
Υπουργείο Εργασίας μέχρι 
να βρεθούν λύσεις για όλα 
τα χρονίζοντα θέματα.

Από το βήμα της σημερι-
νής μας Συνέλευσης στέλ-
νω μήνυμα αγάπης και 
αλληλεγγύης προς όλους 
του συναδέλφους μου. Εύ-
χομαι υγεία και ευημερία. 
Ο Θεός και η Παναγία να 
είναι πάντα δίπλα σας.

Τάσος Γεωργιάδης
Ευχαριστώ το Προε-

δρείο για το λόγο που μου 
δίνει να απολογηθώ απέ-
ναντι σας για τη δράση την 
οποία είχε ο Σύλλογος όλο 
αυτό το διάστημα αλλά και 
για τα προηγούμενα χρό-
νια. 

Η δράση του Σωματεί-
ου, του Συλλόγου μας είναι 
μεγάλη, είναι πολύπλευρη 
και είναι προς όλες τις κα-
τευθύνσεις. Και αυτό έχει 
επιτευχθεί γιατί εμείς που 
μας δώσατε τόσα χρόνια 
την ευθύνη φτιάξαμε πα-
ράταξη το Ενωτικό Ψηφο-
δέλτιο που το έχει αγκα-
λιάσει όλη η Ελλάδα, 
όλες οι συναδέλφισσες και 
συνάδελφοι και γι’ αυτό 
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μας δίνετε αυτές τις πλειο-
ψηφίες. 

Τον Σύλλογό μας τον 
σέβεται η πλειονότητα, 
αλλά και τον τιμά όλος ο 
συνταξιουχικός κόσμος. 
Αυτό είναι δικό μου συμπέ-
ρασμα μέσα στα 20 χρόνια 
δράσης του Συλλόγου που 
έχω. 

Τώρα ως προς τις αγω-
γές. Εγώ είχα την ευθύνη. 
Ο μόνος Σύλλογος που 
μπήκε μπροστά και έκανε 
αγωγές ήταν ο δικός μας. 
Κερδίσαμε και κοντά σε 
εμάς ακολούθησαν άλλοι 
σύλλογοι σε όλη την Ελλά-
δα. Κάναμε μια συμφωνία 
εντιμότατη με το δικηγορι-
κό γραφείο. Την ανέτρεψε 
την πορεία αυτή ο 4387 ο 
νόμος Κατρούγκαλου ο 
οποίος δεν εφάρμοσε την 
απόφαση του ΣτΕ το 2015 
που ήταν για όλα τα ποσά 
και προέβλεπε τον τερμα-
τισμό των κρατήσεων, που 
θα ήταν και αύξηση του μι-
σθού.

Ο κ.Μητσοτάκης υπο-
σχέθηκε να καταργήσει την 
προσωπική διαφορά. Δεν 
κατήργησε ούτε το νόμο 
με τον οποίο την επέβαλλε, 
ούτε την κράτηση του ΕΑΣ 
που υποσχέθηκε, ότι θα 
καταργήσει κι αυτή. 

Ανοίξαμε, όμως, το θέμα 
της ανάκλησης των αποφά-
σεων για τους συναδέλ-
φους συνταξιούχους που 
βγήκαν στη σύνταξη με 
τις διατάξεις πριν από τον 
νόμο Κατρούγκαλου και 
άλλοι μετά την 1-1-2015, 
δίνοντάς τους το δικαίωμα 
ενταχθούν στην ανταποδο-
τικότητα του υπολογισμού 
που του πρόσφερε ο νέος 
νόμος, απαλλάσσοντάς 
τους από την προσωπική 
διαφορά είτε θετική είτε 
αρνητική. Για να γίνει αυτό, 
όμως ενεργήσαμε σαν Σύλ-
λογος να βγει η εγκύκλιος 

και να εφαρμοστεί ο νόμος.
Απορρίπτεται έτσι το επι-
χείρημα ότι η ΔΑΚΕ ενήρ-
γησε για να υλοποιηθεί η 
ανάκληση. 

Τι ισχύει με το 
επικουρικό μας

Γιατί το επικουρικό μας, 
τώρα, δεν εντάχθηκε στο 
νόμο Κατρούγκαλου στην 
ανταποδοτικότητα που είχε 
από την 1/1/2015, είναι ένα 
θέμα που το αμάρτημα έρ-
χεται από πολύ παλιά. Έτσι 
μας εξήγησαν στην παρα-
σκευαστική επιτροπή της 
Βουλής όταν μαζί με τον 
πρόεδρο, τότε πρόεδρος 
και γραμματέας ο σημερι-
νός πρόεδρος μας έδωσαν 
την απάντηση. Το επικου-
ρικό δεν το ενέταξαν στο 
νόμο Κατρούγκαλου στα 
40 χρόνια και 0,5% για 
κάθε χρόνο, ώστε να υπο-
λογίζεται το 20% και όχι με 
το 7ο κλιμάκιο που είναι 
σήμερα στο 69% του μι-
σθού.

Γίνανε δυο προσπάθειες 
να γίνουν τροπολογίες. Οι 
τροπολογίες, όμως δεν μας 
βοηθάνε. Διότι η τροπο-
λογία που θα ψηφιστεί θα 
ισχύει από εδώ και πέρα. 
Από εδώ και πέρα οι συνά-
δελφοι που είναι πριν του 
νόμου Κατρούγκαλου δεν 
είναι στην ανταποδοτικό-
τητα, αλλά μόνο όσοι είναι 
από την πρώτη του 2015. 

Γιατί ο Σύλλογος με την 
παρουσία τη δική μου και 
των μελών του Διοικητικού 
Συμβουλίου της πλειοψη-
φίας πήραμε τον νόμο, τον 
διαβάσαμε και τον δώσαμε 
στο νομικό και μας είπε ο 
ΕΦΚΑ ότι πρέπει να βγει 
εγκύκλιος προκειμένου να 
εφαρμοστεί. Εμείς βγάλαμε 
ανακοινώσεις, εμείς βάλα-
με τους συναδέλφους στη 
διαδικασία αυτή που σήμε-
ρα παίρνουμε μια καλύτε-

ρη σύνταξη. Πώς τα κάνατε 
όλα αυτά εσείς; Δηλαδή τί; 
Λειτουργούσατε σαν παρα-
σύλλογος μέσα στο Σύλλο-
γο και εσείς έρχεστε τώρα 
και λέτε αυτοί εδώ δεν κά-
νατε τίποτα αλλά τα έκανε 
η ΔΑΚΕ με τον κ. Σπανάκη 
που επικαλείστε; Όχι συ-
νάδελφοι, ο Σύλλογος τα 
έκανε. Ούτε του Γεωργιά-
δη είναι, ούτε του Πεπόνη, 
ούτε του Γεωργιόπουλου, 
ούτε άλλου. Είναι του Συλ-
λόγου, είναι της πλειοψη-
φίας. Αυτός που έχει την 
ευθύνη της διαχείρισης των 
ζητημάτων. Αυτοί προχώ-
ρησαν σε αυτά τα ζητήμα-
τα.

Πώς απαξιώνεται ένα 
έργο μιας πλειοψηφίας; Τι 
απαξιώνετε τους συναδέλ-
φους; Τίποτα δεν κάνατε. 
Είχατε τρικυμία εν κρανίω 
μεταξύ του Συνδικάτου και 
της κομματικής βάσης, της 
κυβέρνησης που υποστη-
ρίζετε. Γι’ αυτό και σήμερα 
δεν μπορείτε να πείτε κάτι 
στους συναδέλφους, γιατί 
ποτέ δεν συνεργαστήκατε 
με τον Προεδρείο. 

Ο Σύλλογος 
μεγάλωσε

Αυξήσαμε τα έσοδα, 
αυξήσαμε την ακίνητη πε-
ριουσία του Συλλόγου. 
Στην καρδιά της Θεσσα-
λονίκης, ούτε ένας σύλ-
λογος της Αθήνας δεν έχει 
ιδιόκτητα γραφεία ούτε ο 
ΟΤΕ, ούτε η ΔΕΗ, ούτε οι 
τράπεζες δεν έχουν τέτοιο 
κόσμημα που έχουν οι συ-
νάδελφοι της Θεσσαλονί-
κης και της Βόρειας Ελλά-
δας. Πήραμε και γραφείο 
δίπλα, με ένα πολύ μικρό 
μίσθωμα, όπου εγκατα-
στήσαμε ένα πλήρες ια-
τρείο πρωτοβάθμιας πε-
ρίθαλψης. Όπως κάναμε 
και στην Αθήνα το ιατρείο, 
όπως έχουμε κάνει στην 

Λάρισα, στην Κοζάνη, στα 
Γιάννενα, στο Ηράκλειο της 
Κρήτης, στην Πάτρα. Αυτά 
είναι έργο κοινωνικής πο-
λιτικής και προσέγγισης για 
τους συναδέλφους.

Αυτή η κυβέρνηση λοι-
πόν και αυτή η πολιτική 
πρέπει να αλλάξει. Για να 
αλλάξει όμως πρέπει να το 
πιστέψουμε και εμείς στην 
αλλαγή. Και να πάμε σε 
άλλες πολιτικές οι οποίες 
θα έχουν σαν βάση τις δη-
μοκρατικές αρχές που είναι 
ο διάλογος, που δεν υπάρ-
χει σήμερα, και δεν συνερ-
γάζεται με τους θεσμούς, 
αλλά αποφασίζει χωρίς τη 
σύμφωνη γνώμη τους.

Μια κυβέρνηση που θα 
έχει παρεμβατικό χαρα-
κτήρα και δεν θα αφήνει 
τα προβλήματα στην αρχή 
του ενός για να υπάρχει 
ανταγωνισμός. Η πολιτι-
κή του ανταγωνισμού θα 
φέρει την ανάπτυξη και 
χωρίς αυτή δεν μπορεί να 
ενισχυθεί το εισόδημά μας. 
Η πολιτική του νεοφιλε-
λευθερισμού που υπηρετεί 
η κα.Κεραμέως όπως και ο 
προκάτοχός της κ.Χατζη-
δάκης, φέρνουν ανάπτυξη 
μόνο για τους κατέχοντες. 
Τέτοια ανάπτυξη δεν χρεια-
ζόμαστε.

Ο χρόνος που είναι 
μπροστά, εύχομαι να μην 
δικαιωθώ, είναι δύσκο-
λος. Και είναι τόσο δύσκο-
λος γιατί αυτή η πολιτική 
που μας οδηγεί στα βράχια 
όλους τους συναδέλφους, 
όλους τους εργαζόμενους 
και συνταξιούχους, που 
ζουν από ένα μισθό. Σας 
καλώ λοιπόν να ψηφίσε-
τε τον απολογισμό και τον 
προϋπολογισμό και τον 
διοικητικό και τον οικονο-
μικό και σας καλώ να είστε 
κοντά στο Σύλλογο. Έτσι 
μόνο θα προχωρήσουμε. 
Σας ευχαριστώ πολύ.

Φίλιππος Θωμάς
Συναδέλφισσες - Συ-

νάδελφοι, χαίρομαι πάρα 
πολύ που ανταμώνουμε 
ύστερα από πολύ καιρό 
και κυριολεκτικά χαίρομαι 
ιδιαίτερα που ανταμώνω 
φίλους, συντρόφους, συ-
ναγωνιστές από όλες τις 
παρατάξεις. Γιατί ξεκινήσα-
με μαζί μια μεγάλη πορεία 
με τεράστιες κατακτήσεις. 
Το κύριο χαρακτηριστι-
κό, το κύριο στοιχείο αυτής 
της πορείας και των επιτυ-
χιών ήταν η ενότητα που 
είχαμε διαμορφώσει μετα-
ξύ μας και επιτεύχθηκε με 
πάρα πολλούς τρόπους. 
Και ο πιο μεγάλος ήταν η 
μονιμοποίηση χιλίων συ-
ναδέλφων. Με συλλογική 
σύμβαση τους μονιμοποιή-
σαμε και αποκαταστήσαμε 
μια σχέση εμπιστοσύνης με 
όλους τους συναδέρφους. 
Και αυτό συνέβη κόντρα 
στην απόφαση της Βουλής. 
Ύστερα ήρθαν οι μεγάλες 
κατακτήσεις του κλάδου, 
του επαγγελματικού ταμεί-
ου,  της ενοποίησης των 
επιδομάτων,  της μεγάλης 
αύξησης στην αποζημίωση 
του Ν.2112 αλλά και οι οι-
κονομικές και θεσμικές κα-
τακτήσεις του κλάδου.

Οι συντάξεις στον χώρο 
μας είναι υψηλές. Μήπως 
ξέρουν όλοι ότι αυτό συ-
νέβη γιατί ενοποιήσαμε τα 
επιδόματα, πληρώνοντας 
έτσι περισσότερες ασφα-
λιστικές εισφορές και ο 
εργοδότης και ο εργαζό-
μενος; Έτσι αυξήθηκαν οι 
συντάξεις μας 40% Τότε, 
βέβαια μας καταγγέλλα-
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νε ότι καταργούμε τα επι-
δόματα. Δεν μπορούσαν 
όλοι να αντιληφθούν αυτό 
που θα συνέβαινε. Σήμερα 
όλοι λένε ότι είναι υψηλές 
συντάξεις. Αυτό δεν έγινε 
τυχαία. Ενοποιήσαμε τα 
επιδόματα, πληρώνοντας 
ασφαλιστικές εισφορές 
και εμείς οι εργαζόμενοι 
και ο εργοδότης  για 14 
μήνες. Κανένας βέβαια δεν 
υπολόγιζε τη λαίλαπα των 
μνημονίων. Κανένας δεν 
μπορούσε να το φανταστεί. 
Και παρότι πέρασαν τρία 
μνημόνια, το ένα χειρότε-
ρο από το άλλο.  Πολλά 
κακά μαζί αλλά  οι συντά-
ξεις αντέξανε, παρότι μας 
κόψανε πάρα πολλά χρή-
ματα. Το ίδιο έγινε και με 
το Επαγγελματικό Ταμείο. 
Πάλι μας καταγγέλανε ότι 
τορπιλίζουμε την κοινωνι-
κή ασφάλιση.

Σήμερα όμως απολαμ-
βάνουν όλοι τα οφέλη 
από το Επαγγελματικό Τα-
μείο.  Ας απολογηθούν 
στους συναδέλφους αυ-
τούς που φύγανε και αυ-
τούς που έχουνε μείνει, 
για ότι λέγανε. Βεβαίως 
είναι μείζον ζήτημα η απο-
ζημίωση που αναφέρθη-
καν όλοι. Ξεκινήσαμε με 
12.000 ευρώ και την πή-
γαμε χρόνο-χρόνο με δέκα 
διαφορετικές συλλογικές 
συμβάσεις 30.000 ευρώ. 
Κανένας δεν μπορούσε να 
φανταστεί, όμως, ότι σε ένα 
βράδυ θα γίνουν 15.000 
ευρώ. Οι συλλογικές συμ-
βάσεις δεν καταργούνται 
μονομερώς ούτε και με 
εθνικό νόμο. Δεν μπόρε-
σαν να καταργηθούν ούτε 
μέσω μνημονιακών διατά-
ξεων. Το πρόβλημα είναι 
τώρα αν εμείς ως Σύλλογος 
σταθήκαμε όρθιοι. Έντιμα, 
ηθικά, πολιτικά, συνδικαλι-
στικά, έχουμε πάει την υπό-
θεση όπου έπρεπε να πάει.

Κοιτάξτε, εγώ δεν πήγα 
ούτε ένα θέμα ποτέ στα δι-

καστήρια. Δεν πιστεύω σ’ 
αυτό. Πιστεύω στον αγώνα 
τον πολικό και συνδικαλι-
στικό αγώνα. Στην επίλυση 
των μέσω διαπραγματεύσε-
ων, μέσω κινητοποιήσεων, 
μέσω δυναμικής δράσης. 
Προσέξτε. Και αυτή είναι 
και συμβουλή όπου συμ-
μετέχω. Όταν παραγράφε-
ται το δικαίωμα ύστερα από 
μία πενταετία, τότε πρέπει 
να προσφεύγεις. Γιατί  δεν 
έχεις διαφορετικό τρόπο να 
αμυνθείς.
Συναδέλφισσες-Συνάδελφοι,

Πρέπει να ξεκαθαρίσου-
με ότι ως σύλλογος συντα-
ξιούχων δεν έχουμε τις ίδιες 
συνταγματικές και θεσμικές 
δυνατότητες που είχαμε ως 
σύλλογοι εργαζόμενων. Ως 
εργαζόμενοι είχαμε το δι-
καίωμα της διαπραγμάτευ-
σης της απεργίας.

Χαίρομαι που ακούω 
τους συναδέλφους να λένε 
ότι ο σύλλογος έχει επιτυ-
χίες. Δεν μπορούμε, όμως 
να υποκαταστήσουμε τον 
ΕΦΚΑ. Κανένας δεν μπο-
ρεί, ούτε μπορούμε εμείς 
να λύσουμε τα μεγάλα 
προβλήματα του ασφαλι-
στικού συστήματος. Μέσα 
όμως από τη γνώση και την 
εξειδίκευση και τον αδι-
απραγμάτευτο πολιτικό, 
συνδικαλιστικό, ενωτικό 
αγώνα μπορούμε να επη-
ρεάσουμε τις εξελίξεις. 

Οι επιτυχίες που σας 
είπα, που είναι πάρα πολ-
λές και δεν θέλω να κάνω 
μνημόσυνο τώρα, ήταν 
κάτω από αυτή τη λειτουρ-
γία, κάτω από αυτή την 
προοπτική, κάτω από αυτή 
τη λογική. Άρα, δεν με ενο-
χλεί καθόλου, ότι ο κάθε 
συνάδελφος λέει τα προτά-
σεις του, από όποια πλευ-
ρά και να αντιτίθεται. Γιατί 
είμαι βέβαιος ότι στο τέλος 
θα πρυτανεύσει η ενωτική 
λειτουργία και η ενωτική 
προοπτική. Και αυτό πρέ-
πει να γίνει. 

Γιατί δεν ελέγχε-
ται η ακρίβεια στη 

χώρα;
Αλλά να το ξεκαθαρί-

σουμε, να μιλάμε και τη 
γλώσσα των αριθμών και 
τη γλώσσα της λογικής. 
Γιατί δεν έχει ελεγχθεί η 
ακρίβεια στη χώρα μας; Και 
γιατί είναι παραδομένη σε 
τρία καρτέλ; Είναι το καρ-
τέλ της διατροφικής αλυ-
σίδας. Είναι το καρτέλ της 
ενέργειας. Είναι το καρτέλ 
της στέγασης. 

Η κυβέρνηση δεν απο-
δέχεται τις προτάσεις των 
επιστημονικών φορέων, 
των κομμάτων, των κινη-
μάτων, των συλλογικοτή-
των. Ποιες είναι αυτές οι 
προτάσεις; Τις εφαρμόσανε 
σε καπιταλιστικά κράτη. Δι-
ατίμηση σε δέκα προϊόντα 
για ένα έτος και μείωση του 
ΦΠΑ για δύο χρόνια σε 
άλλα δέκα προϊόντα. Έτσι 
θα τελειώσει η ακρίβεια. 
Ετσι έγινε στην Πορτογα-
λία, στην Ισπανία, κάτω 
από αυτή τη μέθοδο, κάτω 
από αυτή την προοπτική. 
Γιατί δεν το κάνει;  Γιατί εί-
ναι ένα με τα καρτέλ. Αυτά 
θα πρέπει να τα λέμες Γιατί 
αν δεν έχουμε ενιαίο λόγο, 
δεν μπορούμε να πάμε 
πουθενά. Η κυβέρνηση 
δεν πέφτει από καμία κι-
νητοποίηση. Η κυβέρνηση 
μόνο με εκλογές πέφτει. Η 
κάθε κυβέρνηση. 

Οι τραγωδίες ήταν πολ-
λές στη χώρα. Δικαιοσύ-
νη όμως αποδίδεται; Ποια 
ήταν η διαφορά με το 
έγκλημα των Τεμπών; Μία. 
Πήγε από την πρώτη στιγ-
μή να γίνει συγκάλυψη. Και 
αυτό είδε ο λαός. Και αυτό 
δεν δέχεται ο λαός. Και βε-
βαίως θα πρέπει και  για το 
Μάτι και για τη Μάνδρα και 
για όλα τα άλλα να τιμωρη-
θούν οι ένοχοι. Αλλά η συ-
γκάλυψη επιχειρήθηκε και 

ενδεχόμενα να επιχειρηθεί 
πάλι για τα Τέμπη. Και το 
βλέπουμε κάθε μέρα. 

Με ενδιαφέρει 
πάνω από όλα η 

αυτονομία του κι-
νήματος

Με ενδιαφέρει η αυτο-
νομία του κινήματος γιατί 
είναι βασική προϋπόθε-
ση για την προώθηση των 
προβλημάτων μας. Μακριά 
από μένα ο λαϊκισμός. Εμέ-
να με ενδιαφέρει το σύνολο 
των θεμάτων. Η ομοειδής 
αντιμετώπιση των προ-
βλημάτων που δημιουργεί 
όρους ενότητας και προο-
πτική και προώθηση. Δεν 
πιστεύω εγώ ότι έχω μια 
γνωριμία με ένα υπουργό 
και θα λύσω το ασφαλι-
στικό. Αυτά είναι αστεία 
πράγματα. Όπως και δεν 
πιστεύω στις κομματικές 
σκοπιμότητες αλλά μόνο 
στα αποτελέσματα των πο-
λιτικών αποφάσεων.

Εκτιμώ ότι τα ενιαία 
συμφέροντα των ανθρώ-
πων που εξυπηρετούμε, 
είναι ο θεμέλιος λίθος της 
ενότητάς μας. Αυτό αποτε-
λεί και το κλαδικό μας συμ-
φέρον. Ποια είναι λοιπόν τα 
προβλήματα που μπορούν 
να μας ενοποιήσουν; Είναι 
τα αναδρομικά. Σύμφωνα 
με μελέτη διεκδικούμε μό-
λις το 1% των συνολικών 
μειώσεων που είχαμε όλα 
αυτά τα χρόνια. Πώς τους 
ξέφυγε και δεν το καλύψαν 
και αυτό νομοθετικά;

Και όταν εννοούμε επι-
στροφή αναδρομικών εν-
νοούμε για όλους τους συ-
νταξιούχους, ανεξαρτήτως 
αν προσέφυγαν ή όχι. Είναι 
ένα θέμα που μας ενώνει. 
Ποιο είναι το δεύτερο θέμα; 
Η προσωπική διαφορά για-
τί συνεχίζει να υφίσταται. 

To επικουρικό των συ-
νταξιούχων του ΕΛΤΑ είναι 
ένα μεγάλο θέμα, γιατί δι-

αχωρίζονται οι συνταξιού-
χοι πριν και μετά το 2015, 
με προκλητικό τρόπο, που 
μας ενοποιεί όλους σε ένα 
κοινό αγώνα.

Τι συμβαίνει 
με την ΕΑΣ

Ποιο είναι το τρίτο θέμα 
που μπορούμε να το στα-
χυολογήσουμε; Είναι η 
Ειδική Εισφορά Αλληλεγ-
γύης. Έχουν ανατραπεί οι 
όροι, δηλαδή οι συνταξι-
ούχοι βοηθούν τους εργα-
ζόμενους. Παγκόσμια αρχή 
στην κοινωνική ασφάλιση 
είναι μία. Οι εργαζόμενοι 
που έχουν περισσότερες 
δυνατότητες να βοηθούν 
τους συνταξιούχους. Και 
γι’ αυτό πλήρωναν ασφα-
λιστικές φορές για να 
παίρνουν τις συντάξεις οι 
μεγαλύτεροι άνθρωποι. Τι 
συμβαίνει τώρα δηλαδή; 
Οι συνταξιούχοι βοηθούν 
με ειδική εισφορά τους 
εργαζόμενους. Και τι κά-
νει η κυβέρνηση; Κόβει τις 
ασφαλιστικές εισφορές των 
εργαζόμενων και των ερ-
γοδοτών, μειώνοντας έτσι 
τους πόρους που εισρέουν 
στο ασφαλιστικό σύστημα.

Κάθε χρόνο 1,5% έχει 
φτάσει 6,5% στα 6 χρό-
νια. Αρα πέφτουν 6,5% 
λιγότερες εισφορές στον 
ΕΦΚΑ, στην κοινωνική 
ασφάλιση, στους ασφαλι-
στικούς φορείς. Και θα πω 
γιατί τα χαρίζει στους εργο-
δότες. Το 1% κόψιμο των 
ασφαλιστικών εισφορών 
αντιστοιχεί με 600 εκατομ-
μύρια ευρώ. Η ειδική ει-
σφορά αλληλεγγύης, όλη 
αυτή που πέφτει στον ΑΚΑ-
ΓΕ είναι 700 εκατομμύρια. 
Αρα δεν καταργείται η  ΕΑΣ 
για να υφίστανται χαμηλές 
συντάξεις. Είναι ένα μέτρο 
100% υπέρ των εργοδο-
τών και των επιχειρήσεων. 

Άρα τι κάνουμε λοιπόν 
εμείς τώρα; Κόβουν τις 
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ασφαλιστικές εισφορές των 
εργαζόμενων και εργοδο-
τών και αφήνουν την ΕΑΣ. 
Κόβουν τις συντάξεις σήμε-
ρα λόγω της ΕΑΣ και θα κο-
πούν οι συντάξεις στο μέλ-
λον, λόγω της μείωσης των 
ασφαλιστικών εισφορών. 
Άρα λοιπόν αυτή η πολιτι-
κή σημαίνει ότι τα παίρνει 
από τη τσέπη του συντα-
ξιούχου και τα βάζει στη 
τσέπη των επιχειρηματιών. 
Γιατί ο συνάδελφος εργα-
ζόμενος παίρνει 5-10 ευρώ 
ευρώ αύξηση, ο εργοδό-
της έχει 10.000 εργαζόμε-
νους κερδίζει εκατομμύρια. 
Αυτό είναι το κόλπο δη-
λαδή. Άρα μέσω του κο-
ψίματος των ασφαλιστικών 
εισφορών επωφελούνται 
οι επιχειρήσεις πάλι, επω-
φελούνται οι εργοδότες. 
Αυτό μπορεί να συνεχιστεί; 
Αυτό μπορεί να λέγεται 
κοινωνική ασφάλιση;

Έστω και η σταδιακή κα-
τάργηση της ΕΑΣ μπορεί να 
μας ενοποιήσει. Η εκτιμώ 
ότι η εισήγηση του Πρόε-
δρου ήταν πλήρης. Ούτε 
στήριξη ούτε υποστήριξη 
χρειάζεται σ’ όλα τα θέμα-
τα και ένα από τα σημεία 
που θίγει ότι δεν μπορού-
με να ανεχτούμε τον νόμο 
Κατρούγκαλου που καθιε-
ρώνει το εξής:  επειδή μια 
μέρα έφυγε ο ένας  πριν 
και από την άλλη μέρα που 
βγήκε μετά, στον ίδιο εργα-
σιακό χώρο και με τα ίδια 
έτη υπηρεσίας, απονέμει 
στους συναδέλφους αυ-
τούς διαφορετικές συντά-
ξεις, κυρίες και επικουρικές 
διαφορετικές. Αυτό δεν 
συμβαίνει ούτε στην Ου-
γκάντα. Δεν με ενδιαφέρει 
ποιος τον έκανε τον νόμο, 
ούτε μπορώ να ψάξω τον 
σοφό αυτό κύριο.. Εκείνο 
που με ενδιαφέρει λοιπόν 
η καλύτερη εκτελέστρια 
του νόμου Κατρούγκαλου 

είναι η κυβέρνηση, διό-
τι εδώ και έξι χρόνια έχει 
την ευθύνη νομοθέτησης 
σ’ αυτή τη χώρα.. Και αντί 
να τον καταργήσει, όπως 
είχε δεσμευτεί διευρύνει τις 
αντιθέσει και μεγαλώνει τις 
αδικίες. Γιατί ο συνάδελ-
φος που έχει προσωπική 
διαφορά, δεν παίρνει ούτε 
αυτές τις πενιχρές αυξήσεις.

Ενιαίο 
το συμφέρον μας
Άρα λοιπόν αυτόν το 

τραγέλαφο, πώς μπορούμε 
να τον αντιμετωπίσουμε; 
Εάν σε πέντε ζητήματα εμείς 
δεν μπορούμε να συνεννο-
ηθούμε; Και αυτό είναι το 
θέμα. Αυτό είναι το ταξικό 
συμφέρον. Εγώ δεν χρη-
σιμοποιώ βαρύγδουπες 
λέξεις, αλλά έχουμε χρέος 
να υπερασπιστούμε τα ση-
μεία αυτά συν την επιστρο-
φή των δώρων που μας 
κατήργησαν. Αυτό μας το 
επιβάλλει το κλαδικό μας 
συμφέρον και το ευρύτε-
ρου του λαού μας. 

Πρόκειται για ζητήματ 
επιβίωσης των συνταξιού-
χων. Των ανθρώπων που 
υπηρετούμε, των ανθρώ-
πων που εκφράζουμε, των 
ανθρώπων που εκπροσω-
πούμε. Είναι πολύ θετικό 
αυτό το αμφίδρομο που 
έρχεται και από τους συ-
ναδέλφους της περιφέρει-
ας, οι οποίοι μέσα από την 
δική τους καθημερινότητα 
με τους συναδέλφους μας 
λένε σημαντικά πράγματα 
και αυτό βοηθάει όλους 
μας. 

Είχα την τύχη να διαχει-
ριστώ και τα πέντε ασφαλι-
στικά από θέσεις ευθύνης 
που μου δώσαν οι εργα-
ζόμενοι. Στο νόμο Σιούφα 
ήμουν πρόεδρος της Ομο-
σπονδίας. Στο νόμο Γιαννί-
τση που τον πήρε και τον 
σήκωσε μαζί με τον νόμο, 
ήμουν στη ΓΣΕΕ. Το νόμο 

Ρέππα ήμουνα αντιπρόε-
δρος στη ΓΣΕΕ. Στο νόμο 
Πετραλιά ήμουνα στο προ-
εδρείο της ΓΣΕΕ. Για το νόμο 
Κατρούγκαλου, σας τα είπα 
πριν, ότι δεν μπορεί να μην 
παίρνεις κύρια σύνταξη και 
επικουρική με βάση τις κα-
ταβαλλόμενες εισφορές. 
Επίσης είχα την ατυχία ή 
την τύχη να διαχειριστώ 
από το Ινστιτούτο ΓΣΕΕ το 
νόμο Κατρούγκαλου, όπως  
και τον νόμο Βρούτση.

Βεβαίως δεν εκτιμώ ότι 
μπορούμε να κάνουμε τί-
ποτε άλλο από αυτό που 
κάνουμε. Ενδεχόμενα να 
βάλουμε κι άλλες πινε-
λιές-νότες στην πολιτιστική 
και ψυχαγωγική μας δρά-
ση, στοιχεία που μας φέρ-
νουν κοντά και βοηθάνε 
στην ενότητά μας. Και όσα 
είπα παραπάνω, τα είπα όχι 
στη λογική του ενός νόμου 
και ενός άρθρου αλλά στη 
σταδιακή καταβολή όλων 
των υποχρεώσεων της πο-
λιτείας προς εργαζόμενους 
και συνταξιούχους.

Άρα δυνατότητες 
έχουμε. Πιστεύω λοιπόν 
σε όλους τους συναδέλ-
φους-συνταξιούχους του 
χώρου μας. Καλύπτομαι 
απόλυτα από τη γνώση και 
την εμπειρία τους και είμαι 
πολύ αισιόδοξος ότι μπο-
ρούμε όλοι μαζί σαν μια 
γροθιά να προχωρήσουμε. 
Και θα προχωρήσουμε.

Γειά σας

Γιώργος Τζανακάκης 
(Χανιά)

H επαρχία έχει πάρα 

πολλά προβλήματα, ιδί-
ως στα θέματα υγείας. Δεν 
εξυπηρετούμαστε. Εδώ 
θα κάνω μια πρόταση στο 
σύλλογο. Εάν είναι δυ-
νατόν, παλιά είχαμε σαν 
ομοσπονδία μια ιδιωτική 
εταιρεία. Δεν υπάρχει άλλη 
λύση. Αν μπορούμε λιγάκι 
οι συνάδελφοι να έχουν 
σαν ένα είδος ιδιωτικής 
εταιρείας στο σύνολο σε 
όλη την Ελλάδα και να βο-
ηθηθούν οι συνάδελφοι. 
Διότι όπως γνωρίζετε και 
όπως βλέπετε, στους προ-
ϋπολογισμούς που έχουν 
τα διαγνωστικά κέντρα, τα 
δύο τρίτα των χρημάτων 
που έχουν και παίρνουν εί-
ναι από το κράτος.

Λοιπόν, αφού το κράτος 
δεν το κάνει και δεν θα τα 
δώσει μόνο σε ιδιώτες, και 
εμείς πρέπει να αποταθού-
με κάπου για να γίνει η εξυ-
πηρέτηση στους συνάδελ-
φους αυτούς. Το ένα θέμα 
είναι αυτό. Το άλλο θέμα 
που απασχολεί τους συνά-
δελφους είναι η αποζημίω-
ση των 730 συνάδελφων.

Επίσης στο φύλλο 
Οκτωβρίου της εφημερίδας 
γράφει η ΔΑΚΕ, εγώ λέω 
ότι το έχει γράψει ο Νίκος 
Θωμόπουλος ότι ο τρόπος 
που έγιναν ηλεκτρονικές 
εκλογές στην περιφέρεια, 
όπου πολλοί εθελοντές 
βοήθησαν, τους ανήμπο-
ρους, δήθεν συναδέλφους, 
να δημιουργήσουν email, 
σε Άρτα Γιάννενα, Κοζάνη 
και Χάνια. Είναι η τελευ-
ταία φορά που κάθεστε και 
γράψετε αυτές τις ανοησίες. 
Είχατε αντιπρόσωπο εκεί, 
ήταν από το πρωί μέχρι το 
βράδυ.

Λοιπόν, εγώ για να μην 
φάω και το χρόνο, σας λέω 
ότι εμένα, εμείς προσωπι-
κά από τα Χανιά. Εμείς από 
μεριά μας, στηρίζουμε το 
Ενωτικό Ψηφοδέλτιο και 

θα προσπαθήσουμε όσο 
μπορούμε να βοηθήσουμε 
τους συναδέλφους με τη 
βοήθεια των συναδέλφων 
του Συλλόγου.

Αφροδίτη Δρίβα
Συνάδελφοι, πρέπει να 

αγωνιστούμε ενάντια στην 
αλλοπρόσαλλη επιδομα-
τική πολιτική και στην συ-
νεχιζόμενη κοροϊδία των 
συνταξιούχων. 

Τι ζητάμε σαν σύλλογος, 
σαν συνταξιούχοι; Πρώτον, 
εγώ θα βάλω τις αυξήσεις 
στις συντάξεις. Δεύτερον, 
να πάρουμε τα αναδρομι-
κά μας. Και το τρίτο κομμά-
τι είναι η επαναφορά της 
13ης σύνταξης. 

Παναγιώτης 
Καστανός (Τρίπολη)

Συναδέλφοι καλημέρα 
και από μένα. Καλώς βρε-
θήκαμε άλλη μια φορά και 
εύχομαι να είναι πολλά τα 
χρόνια που θα βρισκόμα-
στε συνέχεια. Να δηλώσω 
στο σώμα ότι είμαστε αρκε-
τά ευχαριστημένοι θα έλε-
γα πολύ ευχαριστημένοι 
από τη συμπεριφορά της 
Διοίκησης του Συλλόγου. 
Στηρίζουμε το ενωτικό ψη-
φοδέλτιο, θα συνεχίσουμε 
να το στηρίζουμε. Πιστεύ-
ουμε λοιπόν στην ενότητα, 
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γιατί οι άνθρωποι πορεύο-
νται μέσα από ενότητα αν 
δεν την έχουμε γινόμαστε 
αγρίμια και οι πρώτοι που 
την πληρώνουν είμαστε 
εμείς οι ίδιοι. Στην Πελο-
πόννησο λειτουργούμε με 
σύμπνοια, όλες οι αποφά-
σεις είναι ομόφωνες, δεν 
έχουμε διαφορές και θα 
πορευτούμε έτσι.

Σήμερα θα στηρίξουμε 
και το διοικητικό και τον 
οικονομικό απολογισμό. 
΄Έχω από παλιά βάλει το 
θέμα ότι πρέπει να τροπο-
ποιηθεί το καταστατικό. Δεν 
γίνεται είμαστε το μοναδικό 
αν δεν απατάμαι, δεν ξέρω 
κανένα άλλο συνταξιοδο-
τικό σωματείο που κάνει 
εκλογές κάθε δύο χρόνια. 

Μπάμπης Στυλιανί-
δης (Μυτιλήνη)

Αγαπητοί συνάδελφοι, 
έχετε τους αγωνιστικούς 
χαιρετισμούς από τους συ-
ναδέλφους της περιφερει-
ακής περιφέρειας Βορείου 
Αιγαίου που περιλαμβάνει 
τα νησιά Λήμνο, Μυτιλήνη, 
Χίο, Σάμο, Ικαρία, μια άγο-
νη γραμμή.

Στο νησί μας, στη Χίο 
και στη Λήμνο που έχουμε 
πιο άμεση επαφή, κάθε μια 
βδομάδα με δέκα μέρες θα 
περάσει ταχυδρόμος. Φύ-
γανε όλοι οι συνάδελφοι. 
Πού είναι ο κύριος Χατζι-
δάκης που έλεγε πριν μερι-
κά χρόνια και σχεδίαζε την 
ανάπτυξη του ταχυδρομεί-
ου; Τώρα πια μιλάμε για 
ξεπούλημα.

 Η ίδρυση των περιφε-

ρειών που από δέκα γίνα-
νε δεκατέσσερις είναι πολύ 
σωστή κίνηση για την καλύ-
τερη λειτουργία του συλ-
λόγου. Χρειαζόμαστε όμως 
περισσότερη και άμεση 
ενημέρωση να έχουμε Και 
προτείναμε σε κάθε ΔΣ που 
γίνεται εδώ στην Αθήνα, 
εναλλάξ, ο πρόεδρος κάθε 
περιφέρειας να συμμετέχει 
στο ΔΣ. Θέλουμε να ευχα-
ριστήσουμε το Προεδρείο 
του Συλλόγου καθώς και 
όλο το ΔΣ που είναι αρω-
γοί στα προβλήματα τα κα-
θημερινά. Εγκρίνουμε τον 
οικονομικό απολογισμό. 
Ο Γιώργος Γεωργιόπουλος 
κρατά συνετά τα ηνία του 
Ταμείου και υπάρχει τάξη 
στα οικονομικά. Αυτά είχα 
να πω ευχαριστώ πολύ.

Βαγγέλης Τσιρίκος 
(Τρίπολη)

Συνάδελφοι, η πεμπτου-
σία της Γενικής Συνέλευ-
σης είναι ο προβληματι-
σμός που αναπτύσσεται 
από εσάς και οι προτάσεις 
που θα κατατεθούν. Έχουν 
ακουστεί προτάσεις, πρό-
σφατα, του Θωμόπουλου 
για Ταμείο Αλληλεγγύης, 
που είναι και δική μου, 
βέβαια εγώ την καταθέτω 
κάπως αλλιώς. Έχουν κα-
τατεθεί προτάσεις, για πάρα 
πολύ σημαντικά πράγματα, 
όπως και για τα οικονομι-
κά. Όλα αυτά προϋποθέ-
τουν του να φτιάξουμε ένα 
άλλο καταστατικό. Ή να 
το συμπληρώσουμε ή να  
εμπλουτίσουμε αυτό που 
έχουμε. 

Γιάννης Μπακάρας 
Συναδέλφισσες- Συνάδελφοι

Σας καλωσορίζω στη 
σημερινή μας Συνέλευση:

Όλοι ξέρουμε ότι τα 
μνημόνια τα πληρώσαμε 
κυρίως εμείς οι συνταξι-
ούχοι. Απωλέσαμε περισ-
σότερο από το 40% των 
συντάξεών μας και σαν 
αποτέλεσμα ήλθε ο Κα-
τρούγκαλος με το νόμο 
του επανυπολογισμού των 
παλαιών συντάξεων και 
νομιμοποίησε όλε τις αντι-
συνταγματικές κρατήσεις 
των μνημονιακών νόμων. 
Ένας νόμος που αντίθετα 
σε κάθε λογική και δικαι-
οσύνη τράβηξε μια γραμ-
μή και όσοι συνταξιούχοι 
είναι από τη μια πλευρά της 
είναι ευνοημένοι, οι δε άλ-
λοι στον Καιάδα. Έτσι βρέ-
θηκαν άνθρωποι με τα ίδια 
ασφαλιστικά δικαιώματα 
να έχουν αβυσσαλέες δια-
φορές στις συντάξεις τους. 
Με αυτό τον τρόπο προέ-
κυψε η προσωπική διαφο-
ρά και ο αφανισμός των 
επικουρικών.

Όμως αρκετά με το ανά-
θεμα στον Κατρούγκαλο 
και το νόμου του. Εδώ και 
έξι (6) χρόνια άλλοι κυβερ-
νούν τη Χώρα και μας είχαν 
υποσχεθεί κατάργηση των 
στρεβλώσεων του νόμου 
Κατρούγκαλου.

Μέχρι σήμερα σχεδόν 
δεν τις άγγιξαν. Δεν θέ-
λουν ή δεν τους αφήνουν 
ή δεν τους βολεύει. Ότι πά-
ντως και αν συμβαίνει, οι 
συνταξιούχοι από αυτούς 

περιμένουν λύση.
Συναδέλφισσες - Συ-

νάδελφοι: Εμείς οι συντα-
ξιούχοι των ΕΛΤΑ έχουμε 
κοινά προβλήματα με τους 
άλλους συνταξιούχους, 
αλλά έχουμε και κλαδικά. 
Ας σταθούμε στα βασικά 
από αυτά.

Επιστροφή 
Αναδρομικών

Το Ανώτατο Ειδικό Δικα-
στήριο (ΑΕΔ) επαναβεβαί-
ωσε την απόφαση του ΣτΕ 
που έκρινε ότι οι συνταξι-
ούχοι δικαιούνται επιστρο-
φές από αντισυνταγματικές 
περικοπές στις Επικουρικές 
και τα δώρα για το 11μηνο. 
Σε αυτή την περίπτωση 
ανοίγει ο δρόμος για την 
καταβολή των αναδρομι-
κών στους συνταξιούχους 
στο επόμενο χρονικό διά-
στημα. Η απόφαση όπως 
κάθε δικαστική απόφαση 
αφορά όσους προσέφυγαν 
στα δικαστήρια και οι οποί-
οι είναι περίπου 370.000.

Αυτό είχε συμβεί και με 
την απόφαση που αφορού-
σε τα αναδρομικά του ίδιου 
11μήνου των κυρίων συ-
ντάξεων. Όμως η σημερι-
νή κυβέρνηση ΣΩΣΤΑ τότε 
αποφάσισε και επέστρεψε 
τα δικαιούμενα ποσά σε 
όλους τους συνταξιούχους 
και όχι μόνο σε εκείνους 
που είχαν προσφύγει στη 
δικαιοσύνη. Αυτό επιβάλ-
λεται να γίνει και τώρα. 
Πολύ περισσότερο που η 
ίδια κυβέρνηση μέσω των 
υπουργών της είχε παρο-
τρύνει τους συνταξιούχους 
να μην προσφύγουν στα 
δικαστήρια και η όποια 
απόφαση θα είναι πιλό-
τος για όλους. Καμιά άλλη 
ρύθμιση δεν μας εκφράζει.

Με την ευκαιρία θέλω 
να ρωτήσω το Προεδρείο 
σχετικά με την τελευταία 
εξέλιξη που συνάδελφοι 
ενημερώνονται από το δι-

κηγορικό Γραφείο, τηλε-
φωνικά, να λάβουν κάποια 
ποσά από δικαστικές απο-
φάσεις.

1) Επειδή επικρατεί σύγ-
χυση για την προέλευση 
αυτών των ποσών γιατί το 
δικηγορικό Γραφείο δεν 
στέλνει ένα χαρτί στον κα-
θένα και να αναλύει τα 
ποσά: πχ θα πάρεις 100 
ευρώ που προέχονται 10 
ευρώ από τόκους 90 ευρώ 
από δώρα ή κρατήσεις κύ-
ριων ή επικουρικών συντά-
ξεων.

2) Γιατί το δικηγορικό 
Γραφείο δεν δίνει αντίγρα-
φο της απόφασης στους 
δικαιούχους ώστε να δι-
απιστώσουν και οι ίδιοι τι 
ποσά δικαιούνται αλλά και 
να διαβάσουν το σκεπτικό 
της απόφασης;

Τι είδος ΟΜΕΡΤΑ είναι 
αυτή;

Επικουρικές 
Οι Επικουρικές συντά-

ξεις των παλαιών συνταξι-
ούχων ( πριν την 1/1.2015) 
είναι και αυτές θύμα του 
Νόμου Κατρούγκαλου. 
Εφαρμόστηκε η ίδια μέ-
θοδος της διαχωριστικής 
γραμμής πριν και μετά. Έτσι 
όσοι συνταξιοδοτήθηκαν 
πριν την 1/1/2015 είναι οι 
πληβείοι και όσοι συνταξι-
οδοτήθηκαν από 1/1/2015 
και μετά είναι οι πατρίκιοι.
Το θέμα βρίσκεται σε διαρ-
κή προτεραιότητα, για την 
παράταξή μας και το προω-
θούμε με κάθε πρόσφορο 
τρόπο. 
Περικοπή Αποζημί-
ωσης 15.000 ευρώ

Από 730 συναδέλφους 
μας και τις οικογένειές τους 
κλάπηκε η μισή αποζημί-
ωση. Με ευθύνη και του 
Συνδικάτου απεμπολήθηκε 
η επί δεκαετίες οικονομι-
κή απολαβή στο τέλος της 
υπηρεσιακής καριέρας των 
συναδέλφων.
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Ο Σύλλογος ανέλαβε 
την υπεράσπιση των συνα-
δέλφων όταν άλλοι τους 
ξεφόρτωναν. Οι μέχρι σή-
μερα δικαστικές αποφάσεις 
δεν είναι ευνοϊκές, αλλά 
αυτό δεν μας κάμπτει. Θα 
συνεχίσουμε μέχρι τέλος 
και ελπίζουμε στην δικαίω-
ση των συναδέλφων. 

ΕΑΣ
Πολλές φορές έχουμε 

αναφερθεί στο άδικο μέτρο 
της κράτησης της Ειδικής 
Εισφοράς Αλληλεγγύης. 
Περιμέναμε κυβερνητική 
παρέμβαση προς την κα-
τεύθυνση της κατάργησης 
ή έστω της σημαντικής μεί-
ωσης του ποσού κράτησης. 
Όμως οι τελευταίες ρυθμί-
σεις έγιναν μόνο στα όρια 
υπέρβασης κάθε κλίμακας. 
Αυτή η διόρθωση είναι στά-
χτη στα μάτια 400.000 συ-
νταξιούχων και δηλώνουμε 
η λύση που περιμένουμε 
είναι η κατάργηση της ΕΑΣ 
και γι’ αυτή αγωνιζόμαστε.

Αυξήσεις
Αν εξαιρέσουμε την αύ-

ξηση που πήραμε το 2023 
και ήταν κοντά στο 8%, οι 
επόμενες ήταν αντίδωρο. 
Αφήστε που πριν τις δούμε 
στην τσέπη μας τις κατα-
τρώει η ακρίβεια . 

Φάρμακα
Για μια ομάδα συνταξι-

ούχων ρυθμίστηκε ευνοϊ-
κά το θέμα της συμμετοχής 
στην αγορά φαρμάκων. 
Θεωρούμε πως είναι και-
ρός γι’ αυτό το θέμα που 
αφορά όλους τους συντα-
ξιούχους, να διεκδικήσου-
με μείωση της συμμετοχής 
μας. Το ποσοστό της συμ-
μετοχής μας είναι πολύ 
υψηλό και δυσβάστακτο 
για τις κουτσουρεμένες συ-
ντάξεις μας. Προς αυτή την 
κατεύθυνση η παράταξή 
μας δραστηριοποιείται. 

Εφημερίδα
Πολλοί αμφισβήτησαν 

την δικαιολογημένη αντί-
δραση μας- όλα αυτά τα 

χρόνια- στον τρόπο που 
συντάσσονταν και επιλέγο-
νταν η ύλη της εφημερίδας 
μας. Δέκα χρόνια καταγ-
γέλλαμε την λειτουργία της 
σαν κομματικό και στρατευ-
μένο έντυπο. Έφτασε στο 
σημείο η πλειοψηφία και 
μας απαγόρευσε να χρη-
σιμοποιούμε τον τίτλο του 
ψηφοδελτίου μας « ΔΑΚΕ» 
στα κείμενά μας. Χρειά-
στηκαν λοιπόν 10 χρόνια 
και μερικές φρέσκιες ιδέες 
που πρόσφατα εισήλθαν 
στο κύκλο των μελών του 
ΔΣ της πλειοψηφίας, ώστε 
να αποδεχτεί, επί τέλους 
το προφανές και καθολικά 
ισχύον στο παγκόσμιο στε-
ρέωμα για τα ενημερωτικά 
έντυπα. Να λειτουργεί δη-
λαδή η εφημερίδα υπό την 
εποπτεία συντακτικής επι-
τροπής. Ελπίζουμε τα επό-
μενα 10 χρόνια η πλειοψη-
φία να αποδεχθεί ότι... η 
γη κινείται. 

Τελειώνω και εύχομαι 
σε όλους σας υγεία προ-
σωπική και οικογενειακή.

Γιώργος Μαυραντω-
νάκης (Ηράκλειο)
Πριν αναφερθώ για τον 

ρόλο των επιτροπών που 
είμαστε υποχρεωμένοι να 
υπηρετούμε εμείς στην 
επαρχία, θα ήθελα να μι-
λήσω για την Υγεία. Να 
πάμε σε ένα μεγάλο σχήμα 
υγειονομικό, προκειμένου 
να έχουμε μια καλύτερη 
μεταχείριση. Το είχε κάνει 
ο Σύλλογος τα πρώτα του 
χρόνια, όπου υπεγράψαν 
σύμβαση με ένα διαγνωστι-
κό κέντρο μεγάλο, το οποίο 
συνεργαζόταν με τρία στην 

επαρχία. Ήμουν κι εγώ από 
τους πρώτους που είχα 
βγάλει κάρτα και δεν πλη-
ρώναμε τίποτα. Αλλά δεν 
πέτυχε αυτή η ιστορία. 

Όσον αφορά τώρα για 
τον ρόλο των επιτροπών. 
Εμείς στις επιτροπές στην 
Περιφέρεια είμαστε υπο-
χρεωμένοι και έχουμε τον 
ρόλο δύσκολο να κρατή-
σουμε στις σχέσεις των συ-
ναδέλφων μεταξύ μας με 
διάφορους τρόπους. Δη-
λαδή πρέπει να μεγιστο-
ποιούμε με τις εκδηλώσεις 
που κάνουμε, τις παρέες, 
με τις εκδρομές μικρές, με-
γάλες, εντός, εκτός Κρήτης, 
να μεγιστοποιούμε τις σχέ-
σεις, τις κοινωνικές και τις 
υπηρεσιακές. Επίσης, ένα 
άλλο ρόλο που έχουμε 
εμείς, μας έχει δοθεί, είναι 
να είμαστε και ο συνδετικός 
κρίκος των συναδέλφων 
με τον Σύλλογο. 

Όσον αφορά τον οικο-
νομικό και ειδικό απολογι-
σμό, φυσικά τον κρίνομαι 
θετικά και τον ψηφίζομαι. 
Ευχαριστούμε πολύ.

Μιχάλης Τσακίρης 
(Ρόδος)

Συνάδελφοι εκτιμώ ότι 
ίσως να είμαστε από τις πιο 
νέες περιφερειακές επιτρο-
πές που έχουν συσταθεί 
και πώς με μεγάλη ιδιαίτε-
ρη συγκίνηση η παρουσία 
μας εδώ μας κάνει σήμε-
ρα να γίνουμε πιο σοφοί, 
να αποκομίσουμε χρήσιμα 
συμπεράσματα. Να δού-
με κάποια πράγματα κάτω 
από κάποια άλλη σίγουρα 
πολιτική σκοπιμότητα, να 
επαναπροσδιορίσουμε τη 

θέση μας. Προσωπικά εκτι-
μώ ότι δεν είναι άλλη από 
το γεγονός ότι το συνδικα-
λιστικό κίνημα πρέπει να εί-
ναι πολύ πιο δυνατό, πολύ 
πιο ενεργό, δεν χωράνε το 
εσείς αλλά το εμείς. 

Σας ευχαριστώ.

Δημήτρης 
Καρναχωρίτης

Συνάδελφοι, εγώ ήθε-
λα για δύο πράγματα να 
μιλήσω. Το ένα είναι το 
ασφαλιστικό σύστημα, το 
οποίο κατά τη γνώμη μου 
είναι σε κίνδυνο, σε σοβα-
ρό κίνδυνο. Οι εισπράξεις 
του ΕΦΚΑ, την εποχή που 
η χώρα χρεοκόπησε ήταν 
στα 8-9 δις. σε καθυστέρη-
ση. Το 2015, οι εισπράξεις 
αυτές σε καθυστέρηση φτά-
σανε στα 30 δισ., το 2019 
είχαν αγγίξει τα 33 δισ. Σή-
μερα είναι πάνω από 49 
δισ. Εγώ αντιλαμβάνομαι 
ότι η εισπραξιμότητα δεν 
επιδιώκεται με τον τρόπο 
που πρέπει.

Και ένα άλλο θέμα. 
Αυτό αφορά εμάς, που εί-
μαστε μεγάλης ηλικίας άν-
θρωποι και έχουμε ανάγκη 
τα νοσοκομεία και είναι η 
πλήρης διάλυση του συ-
στήματος Υγείας.

Νίκος Κόκκινος

Συνάδελφοι, οι κυβερ-
νώντες όταν είναι να ελέγ-
ξουν την ακρίβεια, κοιτά-
ζουν με τα καλάθια από 
τη μία πλευρά και με τα 
επιδόματα από την άλλη  
πώς θα κοροϊδέψουν τον 
κόσμο. Τέλος πάντων, εδώ 
επειδή είμαστε συνάδελφοι 
και συνταξιούχοι και πρέ-
πει πιο πολύ να κοιτάξουμε 
τον εαυτό μας και πώς θα 
μπορέσουμε να περνάμε 
καλύτερα έχω να κάνω μία 
πρόταση στο Προεδρείο. 

Όλα τα χρόνια που πε-
ράσανε και λόγω κορονο-
ϊού είχαν ατονίσει οι εκδρο-
μές που έκανε ο Σύλλογος. 
Είχαμε και το πολιτιστικό 
σύλλογο από την πλευρά 
του ΕΛΤΑ που μπορούσα-
με να πάμε και εκεί κάποιες 
εκδρομές. Όσο μπορέσου-
με να επαναφέρουμε τις 
εκδρομές να μπορούν οι 
συνάδελφοι όσοι θέλουν 
να συμμετέχουν και να 
περνάμε κάπως καλά. Δεν 
θέλω να σας κουράσω πε-
ρισσότερο τα υπόλοιπα ει-
πωθήκαν από όλους σας 
ευχαριστώ.

Γιώργος Βελεγράκης 
(Ηράκλειο)

Εδώ δεν είμαστε η Ομο-
σπονδία, είμαστε οι συνά-
δελφοι συνταξιούχοι και 
έχουμε όλοι, όλοι μα όλοι, 
ακριβώς τα ίδια θέματα. 
Δεν νομίζω κανείς να έχει 
από εδώ να διοριστεί ή να 
μετατεθεί ή να αποσπαστεί 
ή να προαχθεί όλα αυτά 
που μας φέρνανε διχα-
σμούς ή ενότητες, 
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Γενική Συνέλευση

Κοινωνικά

Η Διοίκηση στέλνει τα θερμά της συλλυπητήρια στους οικείους
των παρακάτω συναδέλφων που έφυγαν από τη ζωή:

Έφυγε από κοντά  μας την Δευτέρα 17/02/2025, η ευγενέ-
στατη, γεμάτη ανθρωπιά και αλληλεγγύη συναδέλφισσα μας 
Νίκη Μαυροφόρου. Σύσσωμος ο ταχυδρομικός κόσμος την 
αποχαιρέτησε στην τελευταία της κατοικία. Από την Διοίκηση 
του Συλλόγου μας, θερμά συλλυπητήρια στο σύζυγο της και 
συνάδελφο Γιάννη και την κόρη της Κατερίνα.

        Ας είναι ελαφρύ το χώμα που την σκεπάζει.

Δημήτριος Δαλλής
Γεώργιος Παπαδογιάννης
Κωνσταντίνος Ψαρράς
Δημήτριος Ράμμος
Ευαγγελία Μαγκλάρα
Αναστάσιος Νικολόπουλος
Γεώργιος Τσάκος
Αργυρή Νικολιδάκη
Αστρινός Δαμιανάκης
Νίκη Μαυροφόρου
Ιωάνης-Κωνσταντίνος 
Τσιτσές
Γεράσιμος Γραικούσης
Σωκράτης Αγγελάκης

Παναγιώτης Καπελώνης
Γρηγόριος Τσιχλής
Ελισσάβετ Γαβριηλίδου
Γεώργιος Κουκουρέμπας
Δημήτριος Σάββας
Γεώργιος Πιτσιούγκας
Αγγελος Γιοβάνης
Χρήστος Κοντογεωργάς
Παναγιώτης Τριαντής
Ιωάννης Πασσαλίδης
Δημήτρης Βάλλης
Μιχάλης Μαρόπουλος
Ευάγγελος Δημητρακούλης

Θεωρώ ότι έχω μαζέψει 
τώρα αυτή την εμπειρία, 
την επιπλέον που χρειάζε-
ται, για να πω τώρα είναι 
η ώρα της ενότητας στη δι-
εκδίκηση αυτών, διότι δεν 
μπορεί, ειδικά στο επικου-
ρικό που οι περισσότεροι 
απασχοληθήκατε σήμερα 
και απασχολούμαι και εγώ. 
Είχα πει στην προηγούμενη 
απολογιστική εδώ ότι είναι 
θέμα και χτύπησα μάλιστα 
και το χέρι μου, είναι θέμα 
υπαρξιακό για το Σύλλογο 
μας αυτό. 

Είναι λοιπόν τώρα η 
ευκαιρία που η ενότητα εί-
ναι σε πολύ καλό επίπεδο 
να γίνουν οι απαραίτητες 
κινήσεις, οι χρήσιμες, οι 
απόλυτες που μπορούν να 
φέρουν το αποτέλεσμα κι 
εγώ είμαι βέβαιος ότι θα το 
φέρουν. 

Δευτερολογία 
προέδρου

Συνάδελφοι νομίζω ότι 
σήμερα κάναμε απ’ τις κα-
λύτερες συνελεύσεις, σε 
προβληματισμό, σε ανάδει-
ξη των προβλημάτων αλλά 
και σε ταυτότητα απόψεων

Το χάρηκα σήμερα γιατί 
παρά τις διαφορές και λοι-
πά, έμεινε ο κορμός ότι τα 
προβλήματα που έχουμε, 
τα έχουμε καταλάβει όλοι. 
Και τα προβλήματα που 
ισχύουν για όλους τους συ-
νταξιούχους κι είναι πολύ 
σοβαρά, και το πρόβλημα 
που υπάρχει για το ασφα-
λιστικό μας σύστημα, αλλά 
και τα δύο- τρία προβλήμα-
τα που έχουμε ειδικότερα 

εμείς οι συνταξιούχοι του 
ΕΛΤΑ, όπως η αποζημίω-
ση, που αδίκησαν έτσι τους 
συνάδελφους, τους κατά-
κλεψαν. Το επικουρικό, 
που είναι μια αδικία που τη 
βρίσκομαι μπροστά μας και 
που δεν το τρώνε ούτε τα 
σκυλιά να συμβαίνει αυτό 
το πράγμα. Είχαμε την τύχη 
σήμερα, εκτός από τον 
πολύ προβληματισμό που 
έφεραν οι συνάδελφοι από 
τις περιφερειακές επιτρο-
πές να ακούσουμε και το 
νέο μέλος στο Διοικητικό 
Συμβούλιο, τον Φίλιππο 
Θωμά, του όνομά του έχει 
συνδεθεί, όχι τυχαία, με 
επιτυχίες, τουλάχιστον ως 
προς το εισόδημά μας όταν 
εργαζόμασταν. 

Νομίζω ότι όλοι το ξέ-
ρετε, ότι ο σύλλογος ήταν 
ένας μικρός σύλλογος, 
Άθηνοκεντρικός, με δυο 
περιφερειακές επιτροπές 
στην επαρχία, τρεις αν θυ-
μάμαι καλά, και με δυνατό-
τητες λίγες.

Εμείς τον κάναμε τον 
σύλλογο μεγάλο. Τον 
οργανώσαμε γιατί έχουμε 
οργανωτική και προγαμμα-
τική επάρκεια εμείς. Έχουμε 
όμως και ιδεολογική επάρ-
κεια και θέλω να ευχαρι-
στήσω τον συνάδελφο τον 
Κουτρούλη για τη συμβο-
λή του. Μαζί με τον Νιάσκο 
που τον πρόσφατα έφυγε 
από τη ζωή, βοήθησαν να 
μεγαλώσει η παράταξη του 
Ενωτικού. Αυτοί αποτέλε-
σαν τη βάση της ενότητας 
και βοήθησαν στο να μην 
ξεχωρίζονται οι συνάδελ-
φοι από πολιτικές τοποθε-
τήσεις, κομματικές τοποθε-
τήσεις. Το Ενωτικό δηλαδή 
έγινε στην πράξη ένα πράγ-
μα που το αγκάλιασαν όλοι 
οι συνάδελφοι. 

Η βάση της ενότητας που 
έχουμε επιτύχει εμείς, είναι 
το συμφέρον των συνα-

δέλφων. Ποτέ δεν βάλαμε 
μπροστά τις κομματικές μας 
προτιμήσεις και το έχουμε 
αποδείξει, και δεν μπόρε-
σε να μας κατηγορήσει και 
κανείς, με στοιχεία ότι αυτό 
δεν το κάναμε πράξη. Τι 
δυνατότητες έχουμε, όμως, 
συνάδελφες και συνάδελ-
φοι. Ο μόνος τρόπος για να 
καταφέρουμε εμείς πράγ-
ματα είναι η κινητοποίηση. 
Είναι ο δρόμος. Το είδαμε 
και με την πρωτοφανή κι-
νητοποίηση του λαού για 
τα Τέμπη. Οι κυβερνώντες 
έχουν χάσει τον ύπνο τους.

Μη κοιτάτε που νομί-
ζουν ή που λένε από τα 
κανάλια ότι είναι ήσυχοι. 
Τίποτα δεν είναι όπως πριν. 
Και ας λέει ο πρωθυπουρ-
γός ότι λάβαμε το μήνυμα. 
Αυτό που ζήτησε ο κόσμος 
δεν είναι αυτά που αναφέ-
ρει ο πρωθυπουργός, δη-
λαδή να κάνει αξιολόγηση 
στο Δημόσιο. Ζήτησε φως, 
οξυγόνο και δικαιοσύνη. 

Δικαιοσύνη ζητάμε και 
εμείς. Είναι δίκαιο που μας 
πήραν τόσα χρήματα από 
τη σύνταξη όσο και αν κιν-
δύνευε η πατρίδα όπως δι-
ατείνονται; Θα μπορούσαν, 
αφού κινδύνευε η πατρίδα, 
να μας πάρουν ένα μέρος 
αυτών, όχι να μας πάρουν 
το 40- 50% των συντάξεών 
μας. 

Είμαστε στον διοικητικό 
Συμβούλιο δύο ψηφοδέλ-
τια. Αν θυμάστε και απ’ την 
άλλη φορά οι συνάδελ-
φοι της μειοψηφίας είχαν 
την εντύπωση ότι, επειδή 
είναι γνωστοί με τους κυ-
βερνώντες, θα έλυναν τα 
προβλήματα. Το βάλαν 
αυτό και σαν επιχείρημα 
στις εκλογές, ότι εμείς δεν 
κάναμε τίποτε και ότι αυτοί, 
σαν γνωστοί της Νέας Δη-
μοκρατίας που κυβερνού-
σε, θα τα κατάφεραν. Εγώ 
το θεωρώ μεγίστη πρόοδο, 

ότι έστω και τώρα κατάλα-
βαν οι συνάδελφοι ότι δεν 
είμαστε εμείς το πρόβλημα. 
Δεν είμαστε εμείς, είναι οι 
κυβερνήσεις και τώρα μι-
λάμε για την κυβέρνηση 
της Νέας Δημοκρατίας. 

Εμείς για να πάρουμε 
την έστω κουτσουρεμέ-
νη 13η σύνταξη, βγήκαμε 
στον δρόμο και φάγαμε 
και χημικά. Και πολλοί θε-
ωρούσαν, έτσι το έγραφαν, 
γιατί δεν συνέβαινε ποτέ 
ότι εγώ ήμουν φίλος της 
τότε κυβέρνησης. Εγώ έχω 
αποδείξει ότι είμαι φίλος 
μόνο δικό σας και κανε-
νός άλλου. Με στοιχεία το 
έχω αποδείξει αυτό. Εμείς 
βγήκαμε στα κάγκελα για 
τις συντάξεις χηρίας και για 
όλα όσα έχουν νομοθετη-
θεί εις βάρος μας.

Για τα αναδρομικά, να 
πω ότι ενεργήσαμε με 
πολλή προσοχή για να 
προστατεύσουμε τους συ-
νάδελφους και χωρίς να 
είμαστε και dealer κανενός 

δικηγόρου. Ερευνήσαμε 
κι εμείς την αγορά και δεν 
υποχρεώσαμε κανέναν, να 
πάει στο συγκεκριμένο δι-
κηγορικό γραφείο. 

Όσον αφορά τη ΔΑΚΕ, 
ζούσε στον κόσμο της. Τότε 
είπε το ανήκουστο, κάντε 
αιτήσεις να πάρετε αναδρο-
μικά. Τώρα μας λέει ότι τα 
αναδρομικά δεν τα δίνει η 
κυβέρνηση. Θα τα έδινε με 
αιτήσεις. Εδώ δεν τα δίνουν 
με τα δικαστήρια.

Όσον αφορά τους δι-
κηγόρους, που σε κάθε 
περίπτωση εγώ θεωρώ 
ότι ξεφεύγουν και από τον 
επαγγελματισμό και έχουν 
το μυαλό πώς θα πάρουν 
περισσότερα λεφτά, χωρίς 
να σκέφτονται ότι είμαστε 
συνταξιούχοι, να είστε βέ-
βαιοι ότι εμείς θα κάνουμε 
ό,τι χρειάζεται και σε αυτό 
το θέμα για να προστατεύ-
σουμε εσάς.  

Σας ευχαριστώ πάρα 
πολύ.
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Ο Σύλλογος θα πραγματοποιήσει
μονοήμερη εκδρομή στο

Ναύπλιο στις 10 Μαΐου 2025.
 

Η επιδότηση που θα προσφέρει
ο Σύλλογος στους συμμετέχοντες,

αφορά μόνο τη μετακίνηση 
(πούλμαν).

Πρόγραμμα εκδρομής: 
Αναχώρηση από Αθήνα. 

Στάση στον ισθμό της Κορίνθου 
για καφέ και εν συνεχεία Ναύπλιο. 

Επίσκεψη στο Παλαμίδι. 
Ελεύθερος χρόνος για βόλτα και 

φαγητό.
Επιστροφή στην Αθήνα 

με ενδιάμεση στάση.

10 ΜΑΐΟΥ 

Για περισσότερες πληροφορίες, καλέστε 
στα τηλέφωνα του Συλλόγου: 210-3847811 • 210-3824029

Η Διοίκηση του Συλλόγου σας εύχεται

Καλό Πάσχα με υγεία!

www.psselta.gr 

Εκδρομή
στο Ναύπλιο


